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LJUDJE SMO MRAJTJE
SMETIŠČE ZA VSE ? / LEŽEČI POLICAJI V JAGODJU

SNEGA PA NI in NI
(Mef) Izola zagotovo ni zimsko-športno središče. 
Snega je bilo v zadnjih letih komaj za firbce, zadnjega 
večjega sneženja pred skoraj dvemi pa se raje ne 
spominjamo, saj so bile naše ceste nekaj dni 
nesplužene, ker Izola pač ni premogla snežnega pluga. 
Kljub temu pa je mogoče v Izoli preživeti kar prijetne 
zimske počitnice. Sonce že kar pogumno posveti na 
sprehajališča in terase na prostem se znajo kar 
napolniti, mlade pa, kot vsako leto, spet čaka cel kup 
aktivnosti s katerimi lahko nadomestijo snežne strmine 
Civete ali Kranjske gore. Tudi v letošnji akciji Šola na 
počitnicah je veliko zanimivih možnosti za aktivno 
preživljanje brezšolskih dni: od spoznavanja
računalništva do slikarskih in plesnih delavnic, od iger 
v knjižnici do taborniških veščin. Za izletnike so 
pripravljeni izleti po okolici in tudi odhod na sneg, tisti 
bolj zmrzljivi pa bodo lahko v popoldanskih urah 
obiskovali kinopredstave. Stroške programov pokriva 
Občina Izola, vsak sodelujoči pa bo pomagal s 1.000 
tolarji, kar seveda ni veliko za tako bogato ponudbo.

li Banka Koper

mnv 4.februar 1999

Pa vendar, po dosedanjih izkušnjah sodeč, ne gre 
pričakovati kakšnega posebnega navala, saj ravno tisti 
otroci, ki ne gredo na sneg, velikokrat niso deležni 
dovolj vzpodbude za obisk teh programov. Vse se 
velikokrat konča pri televiziji in ulici.
Sneg je v tem primeru bolj enakopraven do vseh. Radi 
ga imajo tisti, ki jim je kaj do aktivnih počitnic in tudi 
tisti, ki jim akšne dejavnosti predstavljajo le zgubo 
časa.__________________________________________

OD DANES V POSTOJNSKI ULICI !!!
okrepčevalnica

FAST FOOD VENI
Ekspres pripravljene pečene jedi za dom:

piščanci, krače, rebrca Pizze, hamburger, 
topli sendviči pommes frittes.

Vsak dan od 8. do 21. ure,
ob nedeljah in praznikih od 12. do 20. ure.

Telefon: 646 333
k TRGOVSKA 4 OBRTNA CONA IZOLA 
| tel.: 066/ 646 - 608, 645 - 778 

-----------  ------------- ------------- _J| fax: 066/ 645 - 779
AVTODELI - DODATNA OPREMA

Adriatic g
VAŠA ZAVAROVALNm

PTIČKI 
Z GNEZDOM
Prostori nekdanje italijanske osnovne šole v 
Gregorčičevi ulici so postali pravo zavetišče 
organiziranih skupin in društev, ki s svojo 
dejavnostjo skušajo vrniti življenje staremu 
mestnemu središču in občini nasploh. Še najbolj 
dejavni so ta trenutek mladi, saj MI klub že nekaj 
časa v svojih prostorih v Gregorčičevi ulici 
pripravlja različne prireditve, MUKI pa prav zdaj 
opremlja svoj del prostorov. Vselili so se tudi 
Ribari, pred vrati pa je še nekaj društev, ki čakajo 
na blagoslov občine oziroma županje in 
občinskega sveta.
Med drugimi kandidati so tudi nekatere 
mladinske politične organizacije, v vrsto pa se 
menda postavlja tudi mladinska skupina, ki 
deluje pri izolskem župnišču.
Prav gotovo so prostori stare šole zelo primerni 
za takšne vrste dejavnosti in o tem pišejo mladi 
na današnjih dveh straneh priloge z imenom 
Magazinga, seveda pa to pomeni, da si je občina 
nakopala na grbo dodatne stroške. Za 
vzdrževanje stavbe bo morala preko javnih del 
zaposliti kar dva hišnika, kar seveda predstavlja 
kar precej denarja. Odgovornost tistih, ki so se v 
dodeljene prostore že vselili ali pa na to še čakajo, 
je torej velike: ne le v moralnem ampak tudi v 
čisto finančnem pogledu.

'splošno gradbeno podjetje^

PORTOROŽ

Obala 114, Portorož 
tel.: 066 /770 -328, 770 -728 

fax: 066/ 770-329



PTT's NOT DEAD je rubrika v kateri objavljamo nenaročena pisma bralcev 
Mandrača. Seveda objavljamo le pisma, ki so napisana tako, da osebno ne žalijo 
nikogar in omogočajo pošten ter kulturen nivo dialoga o pomembnih vprašanjih o 
Izoli in v zvezi z Izolani. Pisem objavljenih v tej rubriki ne honoriramo, pa tudi tista v 
drugih delih časopisa zelo poredkoma. Vseeno smo hvaležni vsem, ki s svojimi 
prispevki pomagate k demokratizaciji dialoga v naši občini.

MALI OGLASI
- PRODAM FERAL ( 600 sveč ) informacije: 600 010
- HITRO IN POCENI TISKAMO kvalitetne vizitke, Garfield tel.: 645-296 
-UGODNO PRODAM OKNA 140X140,180X140, vrata 120X220. Tel.: 645 296
- UGODNO PRODAM REGALNIK za dnevno sobo ( 270 X 235 cm ), tel.: 643 595

ODGOVOR g. BIZJAKU 
(NINI) in g. ZADELU (NI)
Prebral sem Mandrač in vprašal župnika, ki je med drugim tudi jasnovidec: 
»Je res OZNA v sorodu z OZNANILOM?«
Najprej je pljunil, potem je namesto odgovora vprašal: »So tebe res občani 
kaznovali, da nisi več v občinskem svetu?"
Rekel sem mu: »Kdor to pravi nima strahu božjega!«
Zaprl je oči, da bi jasneje videl in spregovoril: »Za SLABOUMJE je Kristus 
izrekel tolažbo: ...Blagor ubogim v duhu, kajti njih je nebeško kraljestvo! Za 
lažnivce in grabežljivce pa je rekel: ...Varujte se lažnih prerokov, ki prihajajo k 
vam v ovčjih oblačilih, znotraj pa so grabežljivi volkovi; po njih sadovih jih 
boste spoznali! ...«
Spet je odprl oči in zašepetal: »Vse zle namere prihajajo iz rodbinsko - 
genetskih korenin UDBE! Bog jim bodi milostljiv!«

Frane Goljevšček

Triglav se v soncu blešči, očak slovenskega gorovja. Prekrasen pogled se 
razgrinja v dolino.
Gorenjska, prekrasna si, ker gore te krase. Tu navdih pesništva dobil je naš 
dr. France.
V Vrbi se je rodil, opeval je svojo rojstno vas in tudi na cerkvico sv. Marka 
patrona vasi, pozabil ni.
Vrba, lepa vas, srečna si, ker mogočni Stol nad teboj bedi.
Ponos Gorenjske sta oba, nikdar ne bosta pozabljena.
Opeva vaju cel svet, najbolj pa naša lepa Slovenija.
Mnogo odraslih in otrok objokuje tvoj muzej, saj je kaj videti. Tudi za 
poznejše rodove si postal predmet nepozabnega. Tvoje pesmi so dragocen 
dar, ki si nam ga zapustil. Mnoge tvoje prerokbe so se že uresničile. Dr. 
France Prešeren, hvaležni smo za vse, kar si nam zapustil, črpali bomo 
svojo moč iz tvoje zapuščine.
Rada se v spominih vračam v vas Vrbo in sploh na prelepo Gorenjsko, kjer 
sem preživela čudovita otroška in dekliška leta.

Vida Rožnik

MIAMHM1/M. je tednik Izolanov 
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tel .066 / 600 - 010, fax: 600-015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej,
Orlando H. (fotoreporter), K. Bučar / Tehnični urednik: Davorin Marc 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 100 Sit.
Založnik/elektronski prelom: GRAFFIT LINE, doo Izola
tel.: 600 - 010 / E-MAIL: MANDRAC @ S-NET. NET
ŽR: 51430 ■ 603 ■ 32431 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI. Izola_________

/'OD DANES V IZOLI !!! A
OKREPČEVALNICA
FfiST FOOD VENI

v Postojnski ulici št. 11

SPECIALIZIRANA HITRA PRIPRAVLJALNICA 
PEČENIH JEDI

pečeni piščanci - krače - rebrca
PIZZERIA IN TOPLI PRIGRIZKI

pizze - hamburgerji - topli sendviči - pommes frites

Odprto vsak dan od 8.30 do 21. ure 
Ob nedeljah in praznikih od 12.0 do 20. ure

Telefon: 066 646 333

TURISTIČNO DRUŠTVO IZOLA
vabi na

USTANOVNI ZBOR
ki bo v četrtek, 11. februarja 1999 ob 17. uri 

v prostorih SGTŠ (Gostinske šole) v Izoli.

V imeni iniciativnega odbora je Alojz Pečan pripravil naslednji
dnevni red:

- Obravnava pravil o delu in organizaciji TD Izola 
- Volitve organov TD Izola 

- Predlog programa TD Izola

Pravila o delu in organizaciji Turističnega društva Izola lahko dobite 
pred ustanovnim zborom pri Alojzu Pečanu (Tel.: 041 729 528). Na 
ustanovnem zboru bo tudi podpisovanje pristopnih izjav k članstvu 

izolskega Turističnega društva.

BORZA ZNANJA IZOLA
TEL. 066 647 530

E-MAIL: IZOLA@BORZAZNANJA.M//.EDU/./l

IŠČEMO:
-Nekoga, ki zna igrati na citre in bi to bil pripravljen naučiti 10 letnega 
dečka
-Informacije o ladji REX in železniški progi »LA CHERSIANA« ( na 
relaciji Trst-Poreč )
-Osebo za inštrukcije računovodstva in statistike za ekonomsko fakulteto 
-Pomoč pri manjših hišnih popravilih
PONUJAMO:
-Pomoč pri prevajanju tujih jezikov v slovenski jezik ( italijanski, angleški, 
francoski in nizozemski jezik )
-Inštrukcije pri učenju tujih jezikov: italijanski, angleški, francoski, nemški 
in celo nizozemski jezik
-Pomoč pri učenju matematike, zemljepisa, kemije, fizike za osnovnošolce 
in srednješolce
-Inštrukcije na področju računalništva: WORD, EXCELL, CorelDraw, 
FOXPRO, INTERNET
-Pomoč pri učenju za osnovnošolce ( vsi predmeti ), pa za take z učnimi
težavami, ustvarjalno učenje
-Svetovanje pri brezposelnosti, samozaposlovanje
-Vas zanimajo organizacijski vidiki zadružništva ter postopek
ustanavljanja?
-Vegeiarijanska prehrana, ter dietna prehrana pri sladkorni bolezni
IN SE:
-Bi radi znali igrati šah?
-Vas zanima grafično oblikovanje, risanje ali slikanje?
-Sanjarite, da znate igrati klavir?
-Potrebujete pomoč za oblikovanje darilnih ovitkov, nakita, čestitk, mask? 
-Se želite naučiti rolanja?
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NOVO V ZDRAVSTVENEM DOMU
Na petkovi tiskovni konferenci pri županji Bredi Pečan so predstavili 
izdelavo projektov za gradnjo novega zdravstvenega doma. Kot je znano 
naj bi ga začeli graditi že to poletje, dokončali pa leta 2.000.
Zdravstveni dom bo stal na lokaciji sedanjega skladišča Agrarije, nad 
italijansko osnovno šolo.
Na tiskovni konferenci so povedali, da z izdelavo načrtov nekoliko zamujajo, 
saj je prišlo do nekaterih napak pri izmeri zemljišča, pa tudi sam projekt so 
nekoliko dodelali, saj bodo domu dodali tudi mansardne prostore v katerih 
bodo dobile prostor nekatere službe javnega zdravstva in uprava zdravstvenega 
doma, medtem ko pritličje še naprej ostaja namenjeno takoimenovanim 
komercialnim dejavnostim zdravstva oziroma zasebnim zdravstvenim 
ambulantam. Te naj bi bile tudi eden od sofinancerjev gradnje zdravstvenega 
doma in menda je za te prostore že kar precej zanimanja.
Seveda se v občini in Zdravstvenem domu zavedajo, da zasebnikov enostavno 
ne bodo mogli prisiliti, da bi odprli svoje ambulante v skupnih prostorih, 
verjamejo pa, da bodo to spoznali sami, saj sedanji sistem razdrobljenih 
ambulant zagotovo ni racionalen in za paciente ugoden.
Povedali so še, da bodo v kleti uredili sodobno parkirišče, veliko parkirnih 
mest pa bo tudi okoli Zdravstvenega doma, ki se bo nekoliko odmaknil od 
Ceste oktobrske revolucije. Lokacijsko dokumentacijo in načrte naj bi dobili že 
to pomlad, ko naj bi občinski svet dal tudi soglasje za delno spremembo 
zazidalnega načrta za celotno območje od prešemove ceste do drevoreda 1. 
maja.
Direktor Zdravstvenega doma, dr. Marino Ferfolja, nas je ob tej 
priložnosti seznanil še z nekaterimi novostmi oziroma spremembami v 
Zdravstvenem domu Izola.
Doktor Miloševič, kije delal v dispanzerju za žene je dal prošnjo za odpoved, 
ki smo mu jo sporazumno tudi odobrili in se dogovorili, da bo prekinil delovno 
razmerje 1. marca. Moram priznati, da nas je ta njegova odločitev dokaj 
presenetila, ker je predhodno ni napovedoval. Mi smo takoj vzpostavili kontakt 
z ginekološkim oddelkom izolske bolnišnice kot z vrhovno inštitucijo, ki skrbi 
za delovanje ginekološke službe na celi obali, srečali smo se s predstojnikom 
dr. Ravnikarjem in oddelek je takoj pokazal interes za sodelovanje z 
Zdravstvenim domom, predvsem glede na to, daje ambulanta v kateri je delal 
dr. Miloševič zgledno urejena in sodobno opremljena. Ginekologi seveda vidijo 
nek svoj intres v dodatnem delu pri nas, tako da bodo ambulantne preglede 
opravljali pri nas. Dogovorili smo se s štirimi ginekologi in sicer bodo za nas 
delali: dr. Nives Rožičeva, dr. Zdenka Guze, dr. Dušan Raizinger in dr. 
Janislav Ravnikar. Vsak dan bo ginekološki dispanzer "pokrit", v petkih pa 
bo v teh prostorih materinska šola.
Ginekološki dispanzer bo po novem deloval tudi v popoldanskem času, saj 
mnogi delajo dopoldne v bolnišnici, pa tudi za pacientke je to verjetno dobra 
rešitev. Tiste pacientke, ki so doslej hodile k bolnišničnim ginekologom bodo 
odslej hodile pač v naš Zdravstveni dom. Na ta način si je dispanzer tudi po 
strokovni plati še opomogel in bodo usluge zagotovo na zelo dobri ravni. 
Ženskam, ki so doslej hodile k dr. Miloševiču lahko povem, da bodo pri nas 
lahko dvignile karton in hodile še naprej k dr. Miloševiču v Koper, sicer pa si 
bodo lahko izbrale enega od ginekologov, ki bodo delali tukaj. Dodatnih 
administrativnih težav s tem v zvezi ne bo."
V zdravstvenem domu so nas tudi obvestili, da so v skladu z javno zdravstveno 
mrežo pridobili v Zdravstvenem domu še eno delovno mesto in so zaposlili še 
enega zdravnika splošne prakse, tako da zaradi odhoda dr. Pešiča ne bo 
kadrovskih težav, saj je prišel novi zdravnik, kar pomeni, da so še naprej 
zaposleni trije zdravniki in je zdravstveno varstvo zagotovljeno ves dan, tako 
kot tudi dežurna služba. Nov zdravnik je dr. Aljoša Djukič, ki je bil doslej 
zaposlen v Ilirski Bistrici in so imeli kar veliko težav, da so ga pridobili v naš 
zdravstveni dom, ker so ga tam imeli ljudje zelo radi. Zato v ZD verjamejo, da 
bo predstavljal pravo osvežitev zdravstvenega osebja v domu, saj sta dr. 
Gregorič in dr. Veselinovič res polno zasedena.

Društvo upokojencev Izola
vabi upokojene ljubitelje petja, da se pridružijo 
lašemu pevskemu zboru.
Vloški pevski zbor deluje že preko 20 let, ženski in mešani pevski zbor 
Da preko 11 let.
Zato vabimo vse tiste, ki imajo posluh in veselje do zborovskega petja 
ja se nam pridružijo in tako bomo skupaj z vami tudi v prihodnje gojil 
Dašo lepo slovensko pesem s katero smo v preteklosti in želimo tudi \ 
Drihodnje, nastopati na javnih prireditvah.
Vse zainteresirane vljudno vabimo, da pridejo v pisarno društva v Izoli 
3lenčičeva 3, ob uradnih urah in sicer v sredo od 9. do 11. ure in od 15 
jo 17. ure ter v petek od 15. do 17. ure zaradi dogovora.

Z veseljem Vas pričakujemo
________________________________________________ Društvo upokojencev

LEŽEČI POLICAJI V JAGODJU
Danes, četrtek, 4. februarja, bodo na Cesti v Jagodje začeli montirati prve 
tri "ležeče policaje", uradno imenovane hitrostne ovire, ki naj bi 
prispevali k bolj umirjeni in varni vožnji skozi naselje.
Kot je znano so se za postavitev ovir odločili krajani, svet krajevne skupnosti 
je njihovo pobudo posredoval županji, ta pa komisiji za tehnično urejanje 
prometa, kije sprejela sklep o začasni postavitvi hitrostnih ovir.
Ovire, ki so jih pobrali s cestišča na Belvederju, bodo postavili v bližini 
avtobusnega postajališča na takoimenovani šolski poti, poskusno pa bodo 
postavljene mesec dni. Če bodo krajani menili, da so z njimi prispevali k večji 
varnosti prometa v tem delu mesta pa bodo sklep o začasni, enomesečni 
postavitvi, podaljšali na daljše obdobje.
Vse uporabnike ceste prosimo, da z razumevanjem sprejmejo omejitve, ki 
bodo veljale med samim montiranjem "ležečih policajev".

MARKET JE VSE BOLJ ZIV
Merkatoijev sodobno urejeni market, ki naj bi zasedel prostore v pritličju 
stavbe v obrtni coni, postaja vse bolj stvarnost. Gradbinci te dni zaključujejo 
nekatera inštalacijska dela in se lotevajo okolice poslovne stavbe, saj takšen 
objekt pač terja veliko parkirnih prostorov. To pa očitno ne bo edini nov večji 
trgovski objekt v Izoli, saj tudi v industrijski coni urejajo grosistično skladišče 
pijač, ki zdaj še obratuje v prostorih Opreme, v istem objektu (ex. Stavbenik) 
pa bodo, po napisih sodeč, uredili tudi večjo trgovino. Če k temu dodamo še 
predvidene trgovske prostore v Amfori, na območju ladjedelnice, na prostoru 
Opreme in še kje, bomo kmalu postali pravi slovenski trgovski El Dorado.

RAČUNALNIŠKI PROGRAMI:
• Glavna knjiga
• Saldakonti dobaviteljev

posredovanje plačilnih nalogov 
preko diskete ali elektronske pošte

• Saldakonti kupcev
• Materialno poslovanje v gostinstvu
• Trgovinsko poslovanje
• Osnovna sredstva
• Blagajniški dnevnik
• Fakturiranje+izpis položnic

daljinsko ogrevanje 
poraba plina 
stroški upravljanja

• Izdelovanje programov po naročilu
• Knjigovodstvo za podjetnike in obrtnike

( knjiga prejetih in izdanih računov, knjiženje temeljnic, opomini, 
zamudne obresti, obračun prometnega davka, obračun plač in prispevkov, 
osnovna sredstva, bilanca uspeha, davčna napoved, statistika,

Razvoj 
programske 
opreme v okolju 
Windows
Vzdrževanje
programske
opreme
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TRI DELFINOVE ZVEZDICE
Hotel Delfin, ki je v lasti Zveze 
društev upokojencev Slovenije, je 
po slabem mesecu dni 
obnovitvenih del v ponedeljek, 1. 
februarja, spet odprl vrata in 
sprejel prve goste v letošnjem letu.
Če gre verjeti napovedim prvega 
moža, Branka Simonoviča, bo tudi 
letošnja sezona dobra in morda celo 
uspešnejša od lanske, ki je bila že 
tako ali tako rekordna po številu 
nočitev. K temu naj bi prispevala 
tudi višja raven ponudbe, saj so v 
januarju v kar 154 hotelskih sobah 
izvedli sanacijo razvodov, odtočne 
kanalizacije, hidroizolacij skih 
slojev, zamenjali keramične obloge 
sten in tlakov, zamenjali keramične 
elemente sanitarne opreme in 
namestili vso dodatno kopalniško opremo, kot jo zahteva Pravilnik o merilih 
in načinu kategorizacije nastanitvenih obratov in maria Ta med drugim 
določa, da mora biti vsaka kopalnica opremljena med drugim tudi z vgrajenim 
avtomatskim fenom, med opremo pa sodijo celo plastična pokrivala za 
tuširanje.
Pri teh delih je sodelovalo kar precej različnih izvajalcev, podpisali pa so za 
148 milijonov tolarjev pogodb, kar seveda predstavlja zavidanja vredno 
investicijo. Ob tem pa je najbolj zanimivo to, da so celotno investicijo pokrili z 
lastnimi sredstvi, ki so jih namensko združevali kar tri leta, lanskoletni 
ostanek dohodka v višini 41 milijonov tolarjev pa jim je omogočil, da so 
investicijo izpeljali brez bančnih posojil.
Takšno poslovanje Hotela Delfin je sicer pričakovano, saj so hotelske 
zmogljivosti čez celo leto v glavnem zasedene, z obnovo bazenov v letu 1998 
in letošnjimi investicijami pa je njihov optimizem seveda razumljiv. Tudi 
delavcem hotela se takšni rezultati poznajo. Lani so vsi dobili po 150 tisočakov 
regresa, ob zaključnem računu pa bodo deležni še nekaj več kot trinajste plače 
Hotel Delfin ima tudi za naslednja leta načrtovanih nekaj pomembnih 
investicij. Tako pričakujejo, da bodo najprej lahko uredili parkirišče pred 
hotelom, kar doslej zaradi različnih nejasnosti glede lastništva niso mogli 
storiti. Prav tako pričakujejo, da bo občina ali Marinvest le dokončal 
asfaltiranje Tomažičeve ulice in se ne bo nenehno izgovarjal na bližajoč 
začetek gradnje apartmajev v znanem trikotniku, saj brez ceste z uporabnim 
dovoljenjem hotel dejansko nima formalnega dostopa.

Med investicijami na
slednjih let je tudi 
gradnja depandanse na 
mestu, kjer zdaj stoji 
hiša Carpinetti. Kar 
nekaj časa je trajalo, da 
so razrešili vsa 
lastninska razmerja, 
zdaj pa so le postali 
lastniki hiše, ki bo čez 
leto ali dve prepustila 
prostor novi zgradbi.

Še na en zanimiv projekt hotela Delfin velja opozoriti. Že nekaj let si namreč 
prizadevajo, da bi dokončno sanirali hudournik Ricorvo, ki se izliva prav ob 
hotelski plaži, v ta namen so celo izdelali nekaj idejnih študij, ki obsegajo 
gradnjo pomola in istočasno ureditev hudournika. Na pomolu bi radi postavili 
tudi opazovalnico, tako da bi dejansko lahko pridobili status uradnega 
kopališča, vendar s strani Ministrstva za okolje in prostor ni nobenih 
odgovorov na njihove pobude in predloge.

««...cTVvU!.. “
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JAVNE IN MAN) JAVNE RAZPRAVE
Socializma že skoraj desetletje ni več, nekaj njegovih ostankov pa se še 
vedno ohranja med nami, kot nekakšni pomniki, da smo nekoč vendarle 
imeli nekakšen sistem, pa naj še tako bentimo, da smo imeli zgolj tiranijo. 
Med ostanke nekdanje družbene ureditve zagotovo sodijo tudi 
takoimenovane "javne razprave". Nihče točno ne ve, kaj naj bi pomenile 
oziroma kolikšen del odločanja v parlamentarni demokraciji bi jim 
dopustili, vseeno pa ostajajo tukaj in med nami, včasih kar v posmeh tistim, 
ki smo pravzaprav javnost.
Svoje dni je javna razprava pomenila to, da so se o določenih problemih 
pogovorili delavci na zborih delavcev, krajani na zborih krajanov in potem v 
skupščinah skušali uveljaviti svoje interese. Politiki, ki so sestavljali tretji 
dom takratnega parlamenta (t.i. politični zbor) niso imeli javnih razprav, ker 
se je vedelo, da se oni o stvareh pač zmenijo med seboj. Paradoks javnih 
razprav sodobnega časa pa je ravno to, da jih imajo predvsem, velikokrat pa 
celo zgolj politiki oziroma stranke, delavci in krajani pa se lahko pod nosom 
obrišejo za sodelovanje v demokraciji. Bolj ali manj je namreč že vsem 
znano, da o stvareh odločajo zgolj poslanci, ki so najprej zavezani strankam, 
potem koalicijam in končno še lobijem, ki točno vedo za kaj je nekaj treba 
sprejeti.
V primeru zazidalnih načrtov, ki so zadnje čase največkrat predmet javnih 
razprav, bi bilo zelo zanimivo videti, koliko odstotkov potencialno 
zainteresiranih krajanov ali delavcev jih je prišlo pogledati v avlo stavbe v 
Postojnski ulici ali na javno razpravo, ki jo je pripravila krajevna skupnost. 
Zagotovo jih je bistveno manj kot na referendumu o termocentrali in takšna 
javna razprava dejansko ne bi smela biti nikomur v čast.
"Nismo mi krivi, če se ljudje ne zanimajo za stvari, ko pa je prepozno pa 
zganjajo vik in krik" bodo rekli organizatorji. Pa natanko vedo, da jih 
pripombe izjavne razprave zanimajo le toliko, kolikor to nalaga zakon, da 
bi jih zanimale dejanske pripombe pa bolj malo veijamemo. Tako kot 
veijetno razen predlagateljev nihče ne ve, kdaj se katera od javnih razprav 
zaključuje.
"Videl nisem nič, slišal nisem nič, zraven sem pa le bil" je zatrdil eden od 
junakov slavne Butnskale. Kako vizionarska izjava je bila to leta 1975.

VEČ KOT OPRAVIČILO
V prejšnji številki Mandrača smo naredili napako ob kateri nas je 
zmrazilo po hrbtu in nam vzelo sapo. Žal smo napako opazili šele ko 
je bil časopis natisnjen in odposlan naročnikom, tako da smo se 
utegnili le vnaprej opravičiti neposredno prizadeti, zdaj pa to storimo 
še vsem ostalim.
Ob pripravi strani smo namreč planirali tudi članek z naslovom "Več 
kot banka" v katerem naj bi bil objavljen pogovor z odgovorno 
osebo izolske poslovalnice Banke Koper. Ker tisti trenutek še nismo 
vedeli kdo bo intervjuvanec v podnaslovu nismo zapisali njegovega 
imena, ko smo intervju dobili pa smo na ime preprosto pozabili. 
Vodji poslovalnice, g. Vidi Sumič, se za nerodnost iskreno 
opravičujemo, bralcem pa za skrivnostnost, ki jo je povzročil 
pogovor brez imenovanja intervjuvanke.
Upamo, da ste kljub vsemu iz pogovora izvedeli marsikaj 
zanimivega o banki, ki je v Izoli pravzaprav domača banka in da so 
informacije vodje poslovalnice bile dovolj jasne in koristne.
Še enkrat: Bodite usmiljeni z nami.

UBRANO PETJE V BESENGHIJU
V sredo, 20.januarja smo v dvorani palače Besenghi degli Ughi poslušali koncert 
solopevcev ljubljanske Akademije za glasbo iz razreda prof. Eve Novšak - Houška 
Razmeroma številno občinstvo, kije napolnilo izjemno akustično izolsko dvorano, je 
pozorno prisluhnilo spremni besedi Anamarije Štukelj z naslovom, "Ko spregovori 
ljubezen." Prav ljubezen je kot rdeča nit povezala pesmi in arije iz programa.
Ob spremljavi umetniškega sodelavca Andraža Hauptmana so nastopile štiri pevke 
in dva pevca. V odlični italijanski izgovorjavi so nam v prvem delu koncerta zapeli 
nekaj del skladateljev Caccinija, Telemanna in Bellinija, v angleškem jeziku pa 
Henryja Purcella. V drugem delu koncerta so nam mladi pevci predstavili arije iz 
opere Orfej in Evridika Christopha Willibalda Glucka.
Koncert so obogatili sugestivni scenski kostumi Slovenskega narodnega gledališča v 
Celju.
Prijeten in okreten je bil glas sopranistke Vrice Danilove Pri sopranistki Katji 
Konvalinki in mezzosopranistki Biserki Petkovič smo pogrešali dinamično 
raznolikost, čeprav je glas slednje že zelo osebno izoblikovan.
Posebno bleščeče je zazvenel glas sopranistki Mileni Perič Ta seje izkazala tudi s 
pozornostjo pri izvajanju v tistem času prevladujočega italijanskega sloga tudi v 
Purcellovih in Talemannovih skladbah. Pohvalimo lahko tudi baritonista Egona 
Bajta, ki je v duetu uglajeno odgovarajal.
Pri izvedbi odlomkov opere Orfej in Evridika seje pevcem pridružil baritonist Samo 
Ivačič, ki je pokazal zrelost in potreben dramatičen pristop h glavni vlogi Orfeja.
V tem delu so se pevci pokazali tudi kot prepričljivi igralci in so dokazali, da bi bil 
oder prav gotovo lahko njihova bodočnost.

Silvia Di Marino
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INŠPEKTORJI SO POLNI PAPIRJEV
Novinarju sploh ni lahko. Sreča enkrat enega, drugič drugega, posluša 
enkrat enega, drugič drugega, pregleduje dokumente enega in drugega, 
skuša razumeti ravnanje enega in drugega in ob tem razmišlja kaj 
napisati ali povedati tistim, ki od njega pričakujejo vsaj namig v smer, kdo 
ima v kakšni zgodbi svoj prav in kdo ne.
Zgodba o papirjih je nastala pravzaprav vzporedno s čisto drugimi zgodbami, 
tistimi v katere sta vpleteni policijska postaja in občinska inšpekcija. Nastala je 
kot odgovor nekdanjega občinskega redaija Zvoneta Jenka na namige, češ da 
za afero z nezakonitim pridobivanjem podatkov stoji nekdanji občinski 
inšpektor Franc Rozman. Nekdanji redarje v intervjuju naravnost povedal, da 
je njegov bivši šef delal kar po svojih zakonih in namignil tudi na to, da je šlo 
pri tem za prilaščanje občinskega denarja (denarja od kazni).
Sledil je odgovor bivšega inšpektorja in zdaj kriminalista z licenco, Franca 
Rozmana, ki je povedal, da nima nič opraviti z najnovejšo časopisno 
»popularnostjo« Izole in njenih služb, hkrati pa zatrdil, daje tisto, kar njegov 
bivši podrejeni očita njemu pravzaprav počel on sam s svojo pridobitno 
dejavnostjo kot solastnik deponije na Baredih. Postregel je tudi z dokumenti, 
o tem, kako so v omenjeni deponiji ravnali s, tja pripeljanimi avtomobili. Po 
papirjih nekdanjega inšpektorja je bilo vse bolj po domače, da so iz 
avtomobilov izginjale stvari in da so storitve zaračunavali za svoj račun.
Na odgovor ni bilo treba dolgo čakati. Zvone Jenko je postregel z njim in 
novimi papirji, ki naj potrdijo, da so na deponiji imeli natančen pregled tja 
pripeljanih zapuščenih vozil, zaradi katerih so deponijo sploh odprli. Glavni 
problem je, po njegovem, nastal zato, ker nekdanji inšpektor, kljub jasnemu 
določilu v pogodbi ni razpisal licitacije za prodajo takšnih zavrženih 
avtomobilov ampak je z njo odlašal več kot leto dni. V tem času naj bi se stanje 
vozil bistveno spremenilo, vrednost tudi, ob vsem pa je k izklicni ceni, ki so jo 
določili sodni cenilci, nekdanji inšpektor prištel še stroške deponije, ki jih je 
sam določil, tako da se je licitacija končala brez enega samega prodanega 
avtomobila Avtomobili so ostali v lasti deponije a z njimi menda niso imeli 
nobenega zaslužka, saj so končali v stiskalnici.
Za boljše razumevanje celotne probelmatike je treba najprej pojasniti, da so 
avtomobile, ki so jih s pajkom odvažali zaradi nepravilnega parkiranja, 
vozili na dvorišče delavnice komunalnega podjetja in ti avtomobili s to zgodbo 
trenutno nimajo nobene zveze. Zdaj gre za avtomobile, in nekaj plovil, ki sojih 
odpeljali kot zavržene in zapuščene. Občina je menda dobila podatek o 180 
pripeljanih vozilih, po podatkih deponije pa jih jebilo 153, od tega sojih večino 
odpeljali lastniki, 21 pa jih je končalo na omenjeni, neuspešni, licitaciji. 32 
lastnikov, ki so prišli po svoja vozila pa je, spet po izjavah Zvoneta Jenka, 
plačalo takratnemu občinskemu inšpektorju 179.000 tolarjev kazni
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Opel Kadet Karavan 1971 
7 750 1980
7101C.X 19(7
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Vrednost stare Zastave 101 je cenilec ocenil na 17.000 Sit, izklicna cena na 
licitaciji pa je bila 304.500 Sit Razbitina za ta denar seveda ni bila prodana.
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Nasploh postreže nekdanji občinski redar in solastnik deponije z zelo visokimi 
številkami. Po njegovem mnenju je pajek v letu dni odpeljal kakšnih 2.500 
avtomobilov (slabo parkiranih in zapuščenih). Če bi bila ta navedba resnična 
(občina ima le podatek o 900 odpeljanih vozilih), potem bi lastniki samo za 
odvoz morali plačati cca. 8 milijonov tolarjev, skoraj 9 milijonov bi šlo za 
plačilo kazni, občina je menda plačala 168 tisočakov preveč za vozila, ki niso 
bila pripeljana, tisti, ki so vozila odpeljali iz deponije pa še dodatnih 179 
tisočakov. To pomeni, da imamo opravka z več kot 17 milijoni tolarjev, kar je 
seveda vredno vsaj preverjanja podatkov. Drugače rečeno: občina naj bi od 
kazni (če jih je seveda bilo toliko) iztržila več kot 9 milijonov, nekaj je moral 
prispevati še lastnik pajka, kar bi pomenilo, da bi od pajka zaslužili skoraj 
polovico turistične takse. Vse seveda pod pogojem, če je bilo odvozov res 
toliko kolikor pripoveduje nekdanji občinski redar in solastnik deponije. Žal 
podatka nismo mogli preveriti v našem arhivu, saj je bil zaključni račun v 
uradnih objavah objavljen brez specifikacije prihodkov in odhodkov.

Glede vodenja evidence vozil na deponiji zatrjuje, da je bila vodena točno in 
redno ter pokaže evidenčni list in računalniški Izpisek, ki je kopija tistega, ki bi 
ga morali imeti tudi na inšpekciji. Iz tega izpiska je moč razbrati, daje bilo prvo 
zapuščeno vozilo pripeljano na deponijo 25. aprila 1994, zadnje pa odpeljano 
iz deponije 17. decembra istega leta. Kasneje so avtomobile odvažali drugam, 
saj naj bi občina oziroma inšpektor enostransko prekinil pogodbo z deponijo, 
licitacija 21 -tih zapuščenih vozil pa je bila opravljena 31. marca naslednje leto 
(1995).
Pri listanju papirjev novinar lahko ugotovi le to, daje bila za vsako zapuščeno 
vozilo zaračunana nenormalno visoka ležarina (od 700 do 1000 tolaijev na 
dan), kar bi občino skupaj stalo 13 milijonov tolarjev (kar je polovica letne 
turistične takse). Po besedah Jenka naj bi ležarino določil inšpektor. Ta naj bi 
cenam vozil za licitacijo tudi dodal strošek ležarine in tako dejansko 
onemogočil odkup vozil. Sledil je še nakup pajka s katerim naj bi vozili 
avtomobile na deponijo, ki se je izkazal za zgrešeno potezo, saj občina s 
podjetjem Frappe ni sklenila pogodbe o odvozu vozil z njihovim pajkom. 
Skupaj so, po besedah Zvoneta Jenka, naredili za kakšnih 50.000 DEM izgube, 
vendar se zavedajo, da bi bilo terjati nerealno obračunano ležarino od občine 
zdaj nesmiselno. Zato predlagajo, da občina plača deponiji 3.647.000 tolarjev, 
kolikor naj bi znašali stroški enega delavca na deponiji.

Tukaj se novinarsko raziskovanje stvari bolj ali manj konča. To seveda ne 
pomeni, da ne bomo doživeli novih odgovorov in nasprotnih pojasnil in 
tudi občinska oblast bo prej ali slej morala odstreti tenčico skrivnostnega 
molka nad temi sumničenji in obtožbami. Če je njim vseeno kako legalno 
so delovali ali še delujejo njihovi lastni organi, potem ni vseeno tistim, ki so 
ali še morajo plačevati kazni, kot da bi bile od boga dane. (DM)
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DEPONIJA ZA VSE?
Problematika deponij je na obali 
vsaj tako problematična kot 
drugod po Sloveniji. Najhuje je v 
Kopru, kjer imajo že nekaj časa 
hude težave z deponijo nad 
Pridvorom, Pirančani so si delno 
opomogli z deponijo v Luciji, 
Izolani smo bili nekaj čas dokaj 
brez skrbi, saj smo imela najbolj 
urejeno deponijo med vsemi 
tremi občinami.

Toda odpadkov je toliko, da tudi izolska deponija že dolgo ni več jama ampak 
postaja hrib, zato se tri občine intenzivno dogovarjajo o skupnem reševanju 
problematike odpadkov. Še najbližje se zdi rešitev s postavitvijo posebnega 
objekta za predelavo separiranih odpadkov in za uničevanje tistih, ki jih ni 
mogoče reciklirati. Problem je seveda lokacija, saj takšne tovarne ne želi 
nihče, čeprav izkušnje iz razvitega sveta kažejo, da takšni obrati še zdaleč niso 
ekološko vprašljivi.
Da postaja problematika izolskega odlagališča zelo pereča priča že pogled na 
deponijo na kateri je v zadnjem času, natančneje od zaprtja deponije v 
kamnolomu, vse več gradbenega materiala, zemlje in kamenja, ki ga gradbinci 
očitno nimajo kam odvažati. Na zgornjem delu deponije seje tako znašel velik 
kup laporja, na spodnjo deponijo pa menda dovažajo tudi izkopano zemljo z 
gradbišča obvoznice. Res je treba deponijo redno prekrivati z zemljo, vendar 
je treba biti ob tem početju 
res previden, saj je vsak 
centimeter deponije zlata 
vreden.
Na ta način se ob klasični 
deponiji dejansko odpira 
problem deponije
odpadnih gradbenih
materialov, ki je v občini 
zdaj nimamo, gradbinci pa 
se očitno znajdejo kakor 
vedo in znajo.

☆ ☆

HOTEL DELFIN IZOLA
Cenjene obiskovalce našega hotela 

obveščamo, da smo uredili vsa 
vzdrževalna dela in s 01.02.1999 

hotel ponovno odprli.

Vljudno Vas vabimo, da nas obiščete ob 
četrtkih, ko za Vas nastopajo 

harmonikašiče ZUPAN iz Mengša, 
ter ob petkih in sobotah, 

ko Vas bo zabaval ansambel 
FREE WAY.

Bazen je odprt vsak dan. 

VABLJENI

SOLA NA POČITNICAH
Občina Izola in Center za kulturo, šport in prireditve sta pripravila program aktivnosti za 
čas šolskih počitnic, ki se bodo začele 15. februarja. Natančen seznam programov bomo 
objavili čez teden dni, zdaj pa le nekaj osnovnih napotkov.
V osnovni šoli Livade in OŠ Dante Alighieri bodo pripravili tečaje računalništva za 
začetnike. Skupaj jih bo lahko obiskalo 34 šolarjev.
V OŠ Livade in OŠ Dante Alighieri bodo pripravili tudi tečaje slikanja na steklo in 
slikanja na svilo. Skupaj bo prostora za 36 otrok.
V kulturnem domu bosta PLESNA DELAVNICA in delavnica ORIGAMI za skupaj 52 
otrok.
V Matični knjižnici so pripravili UČENJE TUJIH JEZIKOV s pomočjo zgoščenk (CD 
plošč) ter DRUŽABNE IGRE in delavnico IZDELAJMO KNJIGO. Skupaj bodo 
lahko sprejeli nekaj več kot 150 otrok.
V Skupnosti Italianov bo dvojezična delavnica ŠAH za 50 otrok,
na tabornem prostoru OJS v Jagodju pa bodo za 50 otrok pripravili program taborniških 
veščin.
Zanimivi bodo tudi izleti in sicer v dolino Dragonje, ekološki izlet po okolici Izole in 
izlet na sneg.

Stroške v glavnem pokriva občina, udeleženci plačajo simbolični prispevek 1.000 
tolarjev. Prijavite pa se lahko na Centru za kulturo, šport in prireditve, Bazoviška 4., 
Izola in na telefon 645 571 ali 643 513.

PRI TABORNIKIH SE DOGAJA H!
December ? Všeč nam je december !
Zakaj pa ?
Mogoče zato, ker se v zraku začuti praznično vzdušje, ljudje so 
nasmejani, polni energije, po ulicah se bleščijo raznobarvne lučke, 
trgovinske izložbe ponujajo bogato izbiro novoletnih darilc ...
Kaj lepšega si človek lahko sploh še zaželi ?
Mi to vemo in ravno zato smo taborniki Rodu Jadranskih Stražarjev iz 
Izole tretji torek v decembru priredili tradicionalno, ne vem katero že, 
NOVOLETNO ČAJANKO !
Program je bil standarden (z majhnimi variacijami na temo), pa 
vendarle upamo, da zabaven !
Zabava se je odvijala v večnamenskem prostoru O.Š.Livade. Za 
začetek smo se vsi skupaj pozdravili tako, da smo se postavili v velik 
krog, se prijeli za roke in zapeli taborniško himno. Nato smo se 
razdelili v štiri skupine. Da bi porabili našo odvečno energijo (otrokom 
je ni manjkalo), smo se igrali »Girandolo«. Otroci so se štafetno 
podajali na progo. Na označenem mestu so se z roko položeno na tla, 
vrteli okoli svoje osi in tekli nazaj do svoje ekipe ter z dotikom roke 
predali nalogo naslednjemu v vrsti. Da bi med igro uporabili tudi malo 
domišljije, so morali v skupinah izdelati zmaje. Nastale so prave 
umetnine, le časa za praktičen preizkus je žal zmanjkalo. Res smo se 
noro nasmejali, ko so morali, brez pomoči z rokami, pojesti kremšnite 
ali ko so se morali, z ruticami na očeh, pitati z vročo čokolado. 
Umazani so bili do ušes - jezički do delali, pa vendar iz njihovih 
izrazov na obrazih ni bilo videti jeze, temveč neizmerno veselje !
Za konec smo se igrali še »Poredno pomarančo«, pri kateri tečeš s 
pomarančo pod brado na drugo stran sobe, jo brez uporabe rok, predaš 
drugemu in tako naprej do zmage.
Seveda je celoten program povezovala glasba iz naših grl.
Za konec smo se ponovno postavili v krog, povedali nekaj lepih želja 
za leto 1999 in si skupaj zaželeli DOBER TEK, saj se čajanka ne bi 
imenovala tako, če si ne bi postregli s čajem in slastnimi krofi !
In kar v trenutku seje nad nami spustila tema in noč je pogoltnila vse 
prisotne !

RJS Izola (VČ)
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OSNOVNA ŠOU VOJKE ŠMUC IZOU
OBJAVLJA

VPIS V PRVI RAZRED
POSTpPNEGA UVAJANJA PROGRAMA 9-LETNE OŠ 
ZA UCENCE ROJENE V KOLEDARSKEM LETU 1993

VPIS POTEKA NA MATIČNI ŠOLI OD 9.2. DO 11.2.1999 
STARŠI OTROK, ROJENIH V KOLEDARSKEM LETU 1993, KI SVOJIH OTROK NE 

BODO VPISOVALI V OMENJENI PROGRAM, SE MORAJO OGLASITI NA ŠOLI, 
ZARADI ZAGOTOVITVE MESTA NA ŠOLAH Z 8-LETNIM PROGRAMOM.

STARŠI OTROK, KI NAMERAVAJO VPISATI SVOJEGA OTROKA V ŠOLO Z 
ITALIJANSKIM UČNIM JEZIKOM, OPRAVIJO VSE OBVEZNOSTI NA OSNOVNI 

ŠOLI DANTE ALIGHIERI
URNIK VPISA IN DODATNE INFORMACIJE SO NA VOLJO NA MATIČNI ŠOLI.

DIOMIRA TKALČIČ 
Ravnateljica OŠ Vojke Šmuc Izola

U SCUOU ELEMENTARE »VOJKA ŠMUC« ISOLA
DICHIARA APERTE

LE ISCRIZIONI ALLE PRIME CLASSI DI INTRODUZIONE 
GRADUALE DEL PROGRAMMA DI ISTRUZIONE 

ELEMENTARE NOVENNALE, PER I BAMBINI NATI 
NELL'ANNO 1993.
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LE ISCRIZIONI AVRANNO LUOGO PRESSO LA SEDE DELLA SCUOIA
TRA IL 9 E L'11 FEBBRAIO 1999.

I GENITORI DEI BAMBINI NATI NEL 1993 CHE NON INTENDONO ISCRIVERE 
I PROPRI FIGLI AL PROGRAMMA NOVENNALE SONO CHIAMATI A 

PRESENTARSI A SCUOLA PER ASSICURARE Al BAMBINI UN POSTO NEGLI 
ISTITUTI IN CUI L'ISTRUZIONE PROSEGUIRÀ' IN BASE ALL'ATTUALE 

PROGRAMMA DELLA DURATA DI OTTO ANNI.
I GENITORI CHE ISCRIVERANNO I PROPRI FIGLI ALLA SCUOLA ELEMENTARE 

CON LINGUA D’INSEGNAMENTO ITALIANA EFFETTUANO TUTTE LE 
FORMALITÀ' PRESSO LA SCUOLA ELEMENTARE »DANTE ALIGHIERI«.

PER L'ORARIO DELLE ISCRIZIONI E ULTERIORI INFORMAZIONI 
RIVOLGERSI ALLA SEDE DELL’ISTITUTO.

DIOMIRA TKALČIČ 
Preside della SE »Vojka Šmuc« Isola
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KAPUČINO
ROKOMET-moški 1DRL 
IZOLA: AFP DOBOVA 23:26 
(9:9)
O prvem spomladanskem 
srečanju Izolanov je bilo 
povedano pravzaprav že vse. 
Trener Radojkovič, kljub dobri 
igri nekaterih svojih igralcev, 
preprosto ni mogel narediti 
čudeža, saj v prvi rokometni ligi 
čudeži ne obstajajo.
Če bi imel na voljo vsaj nekoliko 
boljše moštvo bi si Izolani 
verjetno že zagotovili obstanek v 
prvi ligi, saj imajo njihovi 
največji konkurenti iz Kozine 
obilico težav s poškodbami in 
izključitvami. Tako ba bo treba 
odigrati prvenstvo do konca in 
upati, da bo katera od ekip s 
sredine lestvice prišla v Izolo 
manj motivirana, saj bi bilo 
nevarno vse polagati na zadnjo 
tekmo proti Andorju v Kozini.

V naslednjem krogu Izolani 
potujejo v Trebnje k 
drugouvrščenemu moštvu
prvenstva in pričakovati kaj več 
kot poraz bi bilo zelo izolsko. 
Vendar pa, šport je lep prav zaradi 
takšnih stvari.

MRKIZOla Irk Ribnica 26:26(10:16)
Izola: Gregorič, Božič 3, Vukovič 4, Cetin 
8(3), Žeger 5, Kleva 2, Bubnič 3, Hodžič, 
Pucer 1, Viškovič, Šukljan, Vončina 
V drugem krogu kadetskega državnega prvenstva 
so Izolani z zadetkom v zadnji sekundi uspeli 
izenačiti. Vsaj točka je tako ostala doma, čeprav je 
skozi vso tekmo kazalo drugače. Predvsem v 
prvem delu so Izolani naleteli na izredno 
motiviranega in kvalitetnega nasprotnika.
Ribnčani so si prigrali ob polčasu kar šest zadetkov 
prednosti in mnenje večine na tribunah je bilo, daje 
tekma že zapravljena. V nadaljevanju pa so 
zaigrali Izolani popolnoma drugače. Niso bili več 
negotovi in prestrašeni kot v prvem delu. V 
slačilnici so se dogovorili, da v drugem delu 
zaigrajo bolj sproščeno in napadalno, ter da ne 
smejo toliko spoštovati nasprotnika. Hitra igra v 
napadu in agresivna obramba pa sta tudi prinesli 
preobrat in novo točko.
Ribnica je eden od najkvalitetnejših slovenskih 
kadetskih klubov, ter tudi eden od glavnih 
kandidatov za končno zmagoslavje. Prav zato je ta 
točka velika vzpodbuda za mlade Izolane in dokaz

da se lahko kosajo tudi z najboljšimi. Domači 
trener, Fredi Radojkovič, je po tekmi želel pohvaliti 
celo ekipo, predvsem za igro v drugem polčasu. 
Najuspešnejša sta bila Cetin z osmimi in Žeger s 
petimi zadetki. Odločilni zadetek pa je prispeval 
Bubnič.
ŠE

ODBOJKA-moški 2D0L 
H.Simonov zaliv lzola:Granit 0:3 (-6, -10, -6)
H. Simonov zaliv Izola: Klemenc, Bažec, Gasparini, 
Paliska, Hajdukovič, Grmača, Ceroici, Toth, Krečič, 
Nanut, Komadina
Takoj seje videlo, katera ekipa sodi v kateri del lestvice. 
Granit iz Slovenske Bistrice se bori za napredovanje, 
najeli so tudi nekdanjega selektorja Jankoviča, Izolani pa 
se bodo morali boriti za obstanek.
Ni jim kaj dosti očitati, ves čas so se borili, vendar so bili 
gostje tokrat objektivno boljše moštvo. Izolani pa bodo 
morali svoje zmage izvojevati s tekmeci iz sredine iz z 
dna lestvice. V naslednjem kolu bodo izolski odbojkarji 
že igrali proti moštvu Črnuč, ki ni nepremagljivo, čeprav 
je res da so v zadnjem kolu s 3:0 premagali 
zadnjeuvrščeno Vuzenico s katero so Izolani izgubili v 
prejšnjem kolu.

ROKOMET-ZENSKE 1. liga 
M-DEGRO PIRAN: BAJC DAEWOO 
IZOLA 28:24(15:10)
V prvem prvenstvenem krogu 
državnega prvenstva v rokometu za 
ženske so se Izolanke v 
primorskem derbiju dobro upirale 
favoriziranim domačinkam a so 
naredile preveč tehničnih napak, da 
bi lahko iztržile ugodnejši izzid.
Po začetnem vodstvu Izolank so 
Pirančanke rezultat izenačile in 
bile do zadnjih pet minut polčasa v 
vodstvu za en do dva gola. V 
zaključku polčasa pa so Izolanke 
dobesedno podarile tri žoge in 
omogočile domačinkam, da so 
prišle do vodstva petih golov. 
Podobna slika se je ponovila v 
drugem polčasu ko o Izolanke 
najprej prednost Pirančank znižale 
na dva gola a so zgrešile dve zreli 
priložnosti kar so Pirančanke 
izkoristile in zopet povedle za štiri 
gole. Sledile so minute Piranske 
vratarke Tutnjičeve, ki je ubranila 
nekaj nevarnih strelov in prednost 
Pirančank je narasla na velikih 
osem golov.
V zaključku tekme so Izolanke 
zaigrale učinkovitejše in visoko 
prednost znižale na končne štiri 
gole razlike. Izolankam se pozna, 
da na prvenstvo še niso dobro 
pripravljene in že naslednjo soboto 
bodo morale mobilizirati vse sile

če bodo hotele premagati okrepljeno vrsto 
Velenjčank.
Za Izolo so igrale: Šmitran Biljana, Stubelj 
Anja, Hodžič Sabina 3, Čvorak Jelena, Božič 
Petra 1, Kovljenič Slavica 6, Škrbec Hana, 
Božič Tašja, Šmitran Dražena 4, Bošnjak Mia 9, 
Višnjevec Katja 1, Kofalt Tina.

ODBOJKA-ženske 3D0L
Ž0K Radio MoMočevje 3:0 (13,9,14)
Izolanke so potrdile napredek v igri in zanesljivo 
premagale sicer borbene in v glavnem enakovredne 
nasprotnice, ki so bile pred tem na lestvici pred izolsko 
ekipo.
Čeprav tudi tokrat zaradi počitnic niso bile popolne so 
mlade odigrale zbrano in dosegle zasluženo zmago. 
Tokrat velja pohvaliti članski debi Jovane Glintič (1984), 
180 centimetrov visoke podajalke, kije izvrstno odigrala 
celo tekmo. Nasploh v Izoli raste odlična generacija 
odbojkaric, ki bi v naslednjih štirih letih lahko posegle v 
sam vrh slovenske ženske odbojke.
Prihodnji teden bodo Izolanke igrale v gosteh pri Novem 
Mestu II. in presenečenje je zelo mogoče.

Slab začetek, dober konec, če je verjeti pregovoru. 
Oboji naši so za začetek izgubili. Fantje so sicer 
pokazali nekaj napredka, vendar pa vse skupaj ni na 
nivoju. Samo en polčas je premalo. Še vse je preveč

zaletavosti in sobranja. Posamezni prebliski
(Gologranc, Vidmar) so lastovke, toda pomlad je še 
daleč. Že točka bi tokrat pomenila veliko, vsi direktni 
nasprotniki so namreč izgubili. Seveda brez
opuščanja, ugoden razpored spomladankih tekem nas 
še vedno uvršča med prvoligaše. Žal je še vedno nekaj 
kratkih stikov med upravo in igralci. Trener pri vsej 
stvari nima niti kaj dosti reči, motivacija pada, z burjo 
pa seje pojavila še gripa. Splet okoliščin, ki bo pustil 
kar nekaj sledi.In zopet se računa, šest domačih točk bi 
gotovo zadostovalo, vendar se verjetnostni račun 
lahko tudi ne izide. Po mojem bo vse znano 18. aprila, 
verjeli ali ne.
Izolska dekleta še naprej ostajajo uganka. Po 
sobotnem ogledu tekme novo spoznanje. Za 
presenečenja jim sedaj manjkajo kilogrami. Prav ste 
prebrali. Vitkost igralk je prej slabost kot vrlina. 
Pirančanke so že imele v šahu, potem pa je zmanjkalo

moči. Kaj daje moč, pa vemo, sploh pa mladim 
športnikom. Ne tako nov problem za Čuka, kako ga 
lahko reši pa je že drugo vprašanje. Dekleta, stara 
modrost, da prazna vreča ne more stati, drži tudi po 
vseh fizikalnih zakonitostih. Seveda ni moje, da vas 
nagovarjam, kakšen gram pa vam ne bi škodil. Ja , 
tudi to je šport. Rokometne žoge so tako zopet v 
"ognju". V obeh klubih morajo skrbeti tudi za nižje 
selekcije. Nekaj manj problemov, vendar pa toliko več 
dela. Obilica tekem, tako si najprej pridobiš izkušnje, 
večni problemi s prevozi, toda starši radi priskočijo na 
pomoč in tako gre stvar naprej. Trenutno so te mlajše 
ekipe na zelo "dobrem glasu". Pohitite prosim in 
zrastite.

POD
BELVEDERJEM



NAMIZNI TENIS 
ŽENSKE-1NTI2
V sredo, 27.januarja se je pričel drugi del prvenstva za članice 
Arrigonija v 1. SNTL. Prva tekma je prinesla točko z gostovanja proti 
ekipi Petovije s Ptuja.
Izolanke so tako kot v prvem delu izgubile z rezultatom 2:6, vendar je 
bila tekma veliko bolj kvalitetna . Rahotinova je zmagala eno tekmo, 
prav tako pa tudi Ludvikova proti Zalezini, ki je uvrščeena med 12 
najboljših slovenskih članic.
V soboto, 30. januarja so članice igrale že drugo tekmo in sicer v 
gosteh pri Šampionki iz Vrtojbe, ki je bila po prvem delu 
drugouvrščena ekipa. V prvem krogu je Rahotinova gladko z 2:0 
premagala Bajčevo, ki je bila še pred kratkim druga članica v 
slovenski reprezentanci. Tej zmagi sta sledila poraza Ludvikove in 
Nemarnikove , tako , da so domačinke povedle 2/1.
V drugem krogu so Izolanke presegle vsa pričakovanja, saj je najprej 
Rahotinova premagala slovensko člansko reprezentanko Halasovo z 
2:1, sledilo pa je še večje presenečenje: zmaga Ludvikove nad 
Sivčevo, ki je trenutno druga mladinka in se že vključuje v članski 
reprezentančni program. Po porazu Nemarnikove, je bilo stanje 3:3.
V igri dvojic sta Rahotinova in Nemarnikova gladko izgubili, saj je 
par Halas-Sivec veliko bolj uigran in ima veliko več izkušenj.
Ko je Šampionka vodila s 4:3, je Rahotinova premagala Sivčevo, 
Nemarnikova pa je izgubila proti Halasovi. Sledila je odločilna 
tekma, ki pa jo je Ludvikova kljub dobri igri izgubila in je tako 
Šampionka zmagala z rezultatom 6:4.
Celotna ekipa je igrala odlično, najboljše v letošnji tekmovalni sezoni. 
Pohvaliti je treba tudi Nemarnikovo, ki je kljub porazu na vso ekipo 
odlično vplivala in s tem pripomogla k dobri igri sotekmovalk.
2.SNTL-članice
Druga ekipa Arrigonija je v soboto gladko, s 6:1 premagala drugo 
ekipo Šampionke. Za ekipo so nastopile Kodrič Teja, Umer Romina 
in Škorjanc Sonja.
2. SNTL-člani
Člani so igrali doma obalni derbi proti Škofijam. Rezultat je bil 5:5 
tako kot v prvem delu. Tudi sedaj je Cek prepričljivo zmagal vse tri 
tekme. Po eno pa sta prispevala Ludvik in Jerman.

KEGUANJE- ženske IŽKgL
MEHANO Izola-.ETA Kamnik 2:612479:2517)
Izolanke so razočarale na domačem kegljišču in izgubile z moštvom, ki je 
slabše uvrščeno na lestvici prvoligaškega prvenstva. V svojih dvobojih sta 
zmagali le Milost in Šviligoj, vse druge pa so presenetljivo izgubile. V 
naslednjem kolu jih čaka težko gostovanje v Postojni.

KEGUANJE-moški 2MKgL
MEHANO IZOlalOKOMOTIVA 5:3 (5183:5156)

VARNOSTNI NOGOMET
Podjetje za varovanje premoženja Varnost Koper d.o.o. ima tudi ekipo za mali 
nogomet, ki deluje 2 leti pod vodstvom trenerja Bajramovič Fikreta. Ekipa že 
drugo leto uspešno nastopa na Mednarodnem tumiiju, tako je v letu 1998 
osvojila drugo mesto.
Pod istim vodstvom se je ekipa Varnost Koper tudi letos udeležila 
Mednarodnega tumiija, ki je bil 30.januarja na Bledu. Tudi letos je osvojila 
drugo mesto med 27 ekipami.
Zahvaljujemo se vodstvu podjetja, da so nam omogočili udeležbo na turnirju.

Z leve proti desni (zgoraj): Šuber S., Frankarli F., Ademi S., Babič D., 
Bajramovič F., (spodaj):Filipčič J., Mrak S„ Mrak a., Koradin R., Marsič J.,

OIIMPIADA NI DALEČ

S svetovnega jadralnega prvenstva v avstralskem Melbournu, ki je bilo hkrati 
tudi nekakšna generalka pred olimpijskim tekmovanjem, se je vrnil edini 
izolski udeleženec in avidentni kandidat za udeležbo na 01, Vasilij Žbogar. Na 
tekmovanju je vozil razmeroma konstantno, vendar iz regate v regato bolje, kar 
je potrdilo domnevo, da bi moral priti na regatno prizorišče prej kot slaba dva 
dneva pred začetkom tekmovanj. Končna uvrstitev na 46-to mesto ga ne 
zadovoljuje, saj pravi, da bi lahko segel višje, vendar bo za potrjevanje dobre 
forme še dovolj časa.
- Kakšna je bila konkurenca v Melbournu?
- Konkurenca je bila normalno huda, veter konstantno močen od 30 do 40 
vozlov, kar bi pri nas pomenilo dokaj močno burjo, tako da so se izkazali res 
najboljši jadralci, saj so bile regate dokaj dolge. Trajale so približno uro in pol, 
vsak dan pa smo vozili dve regati. Bilo je res nadvse utmdljivo, še posebej pa je 
bilo narobe to, da nisem poznal pogojev, saj bi lahko jadral boljše, ker sem bil 
fizično zelo dobro pripravljen.
- Kakšno je bilo morje in temperature?
- Morje je dokaj plitvo, kakšne 3 - 4 metre in valje zelo nenavaden, tako daje 
treba zelo delati na jadrnici. Sicer pa je bilo enkrat vroče do 40 stopinj, drugi 
dan pa je padla temperatura na 18 stopinj Celzija. Tekmovalci s katerimi se 
srečujem tukaj v Evropi so bili v glavnem tam okrog mene, najboljši pa so bili 
spet spredaj. Sam sem bil najbolj zadovoljen, ko sem zadnji dan v zlati skupini 
obrnil prvo bojo kot deveti. Takrat sem si rekel, da grem do konca moči in sem 
prišel v cilj kot 18-ti.
- Če bi to bila olimpiada, kako bi se uvrstil?
- Na OI bo 45 jadralcev v Laserju, zase pa mislim, da se lahko uvrstim med 
15-to in 20-to mesto.
- Ti dejansko nimaš potrjevanja olimpijske norme, ker obstaja samo 
mednarodna norma.
- Jaz imam zdaj teh nekaj predolimpijskih regat po Evropi na katere pridejo vsi 
najboljši in tam moram narediti nekaj dobrih rezultatov, da se vidi, da sem res 
vreden poti na olimpiado. Dober rezultat pomeni nekaj takšnega kot lanski 
Kiel, ko sem bil med 168 jadralci skupno 18-ti. To je bil res izvrsten rezultat, 
ker so bili pač moji pogoji. Če bi bili takšni pogoji kot so pri nas, srednji veter z 
malo vala, sem na olimpiadi lahko tudi med desetimi. V teh pogojih sem zares 
zelo hiter.
- Pred Melbournom si veliko treniral?
- Zjutraj sem šel tri ali štiri ure v fitnes, odšel domov na malico, okoli poldne 
sem šel na morje in bil tam do 16-te ure, potem sem šel domov na kosilo, 
zvečer pa šel spet v telovadnico do polnoči enih zjutraj.
- Če narediš primerjavo svojega dela s pripravami Sama Potokarja.
- Mislim, da delam še več 
kot on, s tem da mi je on 
veliko dal od svojega 
znanja, jaz pa sem to še 
nadgrajeval. Brez takšnega 
dela dandanes preprosto ni 
mogoče dosegati vrhunskih 
rezultatov in se udeležiti 
olimpijskih iger. To pa je 
zagotovo moj cilj.

ZIMA JE ŠE VEDIMO MLADA
In mi imamo še vedno 
veliko izbiro oblačil za 
smučanje in bordanje 
znanih izdelovalcev.

idmI
■AIA

Manziolijev trg 1 tel. 648-844



Center za kulturo, šport in prireditve Izola 
KULTURNI CENTER IZOLA 

TEL.: 645 571,643 513

KOLEDAR PRIREDITEV 
FERRIIAR 1999

včetrtek, 4. februarja ob 10.00, Kulturni dom 
ŽIVLJENJE PROFESORJEV, predstava 

Izvaja gledališče Torpedo iz Murske Sobote / zaključeno za dijake SGTŠ /

petek, 5. februarja ob 10.00, Kulturni dom 
Kirn Komljanec : ENA, DVE, TRI, ŠTIRI, predstava 

Izvaja Gledališka šola Izola / zaključeno za učence OŠ Livade /

petek, 5. februarja ob 19.00, Kulturni dom 
Počastitev slovenskega kulturnega praznika

KATICE, koncert

Skupina 12 deklet prepeva 
slovenske ljudske pesmi, tako 
kot so jih včasih prepevale naše 
babice, pa tudi tako, da jim 
prisluhnejo mlajši poslušalci in 
tisti, ki jim je všeč tradicija v 
novi preobleki. KATICE so 
ljudsko izročilo vzljubile in 
začutile pomen njegovega 
ohranjanja pri Akademski 
folklorni skupini France Marolt.

Sodelovale so z Magnificom, 
Zoranom Predinom, skupinami 
Šukar, Tolovaj Mataj in Laufer 
ter pri predstavi Gojmiija 
Lešnjaka-Gojca.Udeležile so se 
vseh pomembnejših slovenskih 
etno festivalov ter gostovale v 
Italiji, Avstriji, Nemčiji in na 
Poljskem.

Vstopnine ni, vabljeni !

nedelja, 7. februarja ob 17.00, OŠ Korte 
Kulturno društvo Korte in gostujoče kulturno društvo F. Bevka Šmarje 

vabita na predstavitev pesniških zbirk
Milana Kuret : Sledi za človekom

in
Lori Konestabo : Pajereč na baladurje

sreda, 10. februarja ob 20.00, Kulturni dom
Komorni moški zbor Izola in 

Dekliški zbor Srednje glasbene in baletne šole Ljubljana
koncert

Vstopnina: 500 SIT

četrtek, 11. februarja ob 19.00, galerija ALGA 
Otvoritev razstave kiparja ALDINA STULINA iz Vidma / Italija / 

Otvoritev bo popestril krajši kulturni program.

četrtek, 25. februarja ob 18.00, Kulturni dom 
Nada Morato

POPOTOVANJE PO IZOLSKEM PODEŽELJU
Dobrodošli !

Z vami bomo obiskali kraje med Baredi in Staro vasjo ... 
Predstavitev knjige.

Vstopnine ni !

V okviru programa za otroke bo
v soboto, 6. februarja ob 17.00 v Kulturnem domu

MODNA REVIJA 
PUSTNIH KOSTUMOV

Vstopnina : 400 SIT
Izposoja pustnih kostumov bo možna v Kulturnem domu od 6. do 14. 

februarja med 12.00 in 18.00/sobota, nedelja, praznik med 11.00 in 16.00

GLEDALIŠKA DVORANA GLEDALIŠČA KOPER
četrtek 4.2.1999 ob 20.00 uri 

Drama Ljubljana 
Primož Bebler

ZADETI ČAS 4 enodejanke
Comunità italiana di Isola 

Palazzo Besenhi - Isola
Martedì 9 febbraio, ore 20.30

CONCERTO DEL SOPRANO 
ELEONORA MATIJAŠIČ

CLUB
MAONA

CI6ANI IZ LJUBLJANE

ŠUKflR
SOBOTA 7.2. 

OB 21.20

POVRATNIKI 
IZ STARE DOMOVINE

KD Korte želi pomladiti svoje vrste 
z mladimi, zato, v skladu s tradicijo kraja 
in prav ob našem že več stoletij starem 
prazniku, vabi ljubitelje petja v 
novoustanavljajočo mladinsko pevsko 
skupino. Dijaki in študentje, izkažite se, 
korajžno v prve vrste.!
Prijavite se pri zborovodji Danijelu 
Grbcu, Korte 36 a, tel. 68681.
Foklorna skupina pa vabi na svoje vaje v 
pevsko sobo vsako soboto ob 13.30 uri.

GALERIJA ALGA
Kristanov trg

■■Mil

OROffilM
I SREDA, 10.2.1 

OB 21.00
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* Vabimo na ogled razstave

SINIŠE

CALE RIJ A
INSULA

razstava slik

IGOR
BRAVNIČAR
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ŠOU JE MRTVA
KA! ŽIVI ŠOU!

Približno eno leto je tega, kar so 
zraven policijske postaje svečano, 
z gosti, kot sta italijanski in 
slovenski predsednik, odprli novo 
italijansko osnovno šolo Dante 
Alighieri. Poleg policije, ravno prav, 
glede na to, kaj se zadnje čase 
dogaja tudi v osnovnih šolah.
Vendarle, stara šola na 
Gregorčičevi v starem delu mesta 
pa je ostala zanemarjena in 
razpadajoča. Stvar, ki je parala 
možgane veleumom je bila, kaj 
sedaj s staro stavbo ? Prodati jo v 
takšnem stanju je nemogoče, 
prodati jo brez adaptacije pa ravno 
tako. Skoraj celo leto se je nekaj 
šušljalo o razdelitvi prostorov med 
izolska društva in barn!, oktobra 
lani se je točno to tudi zgodilo.
Volk sit, koza pogrešana.

Društva pa s(m)o seveda priložnost za prostor, katerega edina 
cena je plačilo stroškov elektike ogrevanja ter vode brez plačila 
najemnine, zagrabila z vsem veseljem. Kdo pa bi se branil zastonj 
prostora. In tako je seveda tudi prav. Kljub vsem živcem, ki jih je ta 
šola nagrizla občini in pa seveda tudi nam, je spet polna ljudi, 
raznorazne krame ter vonja po barvi. Društva, klubi, organizacije in 
celo kakšen d.o.o. so se razlezli po stavbi, ki nič več ne sameva na 
sredi centra.

Če je imela kakšna stavba poleg Kulturnega doma za izolsko 
kulturno življenje velik pomen, je to sigurno ta. Kar lepo število 
društev, ki so bila v preteklem času prisiljena stagnirati zaradi 
pomanjkanja prostora, si je tu končno našlo svojo luknjo, v katero 
lahko zlezejo, kadarkoli jih je volja. In končno so tokrat vsi na enem 
mestu, in to na mestu, ki je za njihovo dejavnost tudi namenjen.

št. 33

"®S,UŽb°'ni pomembno, nit zdravila ne

marketi Jagodju ^”f=„“fzvacer oblaS zjutraj sonce zvezde

“SgsaraSfK vU...

Čeprav je bilo (in je še vedno) z vsakim izmed prostorov ogromno 
dela, pa seveda ni bilo mogoče pričakovati neoporečnega, 
urejenega in po možnosti še opremljenega prostora (to je za vse 
tiste, od katerih je bilo slišati, da prostor ni bil na novo prebeljen in da 
je bil parket ob vselitvi umazan.). Tako kot tudi,če bi recimo 
brezdomcem podarili hišo, da bi v njej živeli, in bi imela ta hiša 
umazan zid, najbrž ne bi slišali dosti pritožb.

Konec koncev tukaj ne gre brez zahvale občini, ki je pokazala, da ji 
tudi za kulturno udejstvovanje najmlajših, mladih, malo starejših in 
tako naprej sploh ni vseeno. Tako je zapuščena stavba postala nov 
dom med drugim slikarkemu društvu LIK, izolskim RIBARJEM, 
mladinskima kluboma MUKI in MI-KLUB, športnemu društvu ŠKURE, 
in še in še jih je, med 
njimi celo koprska 
LJUDSKA UNIVERZA.

Tako je postala 
razvalina na sredi centra 
Izole nekakšen novi 
kulturni center, ki bo 
(upajmo) še dolgo časa 
stal in opominjal na to, 
da se da z nekaj volje, 
nekaj denarja in seveda 
s konjsko zalogo živcev 
ter zagnanim delom 
vseh vključenih tudi iz 
malega narediti nekaj
VPČ______________________________

OBVESTILO
Zaradi nepričakovanih težav moramo 

otvoritev novih prostorov MLADINSKEGA 
USTVARJALNEGA KLUBA IZOLA - MUKI 
preložiti na naslednji petek, to je 12. Februar 
1999. Vsem tistim, ki ste hoteli priti se 
opravičujemo, za tiste, ki pa niste hoteli 
priti, pa to itak ni važno.

SKLAD RS za ljubiteljske kulturne dejavnosti Območna 
izpostava Izola in KULTURNI CENTER Izola

organizirata V ČETRTEK. 4.2.

SEMINAR KONTAKTNA IMPROVIZACIJA
. KI GA RO VODILA NATAŠA DURGER.

SEMINAR BO POTEKAL OD 16.00 do 20.00 ure. 
Kotizacija: 1.000 sit.

v PETEK. 12.2. ob 20.00 uri 
v GLEDALIŠČU KOPER

predstava TOP SEKRET
rezervacije vstopnic, tel.: 271027

P,R...........

MANO RAC I2QLA..

nt !
Foto: Mojco 16

IZOLA



NOVI ZGOŠČENI 
HEROJI

Prejšnji petek se je v Izolskem Kulturnem 
domu uradno začela kondenzacijska (zgoščena) 
pot izolskih SPIRITS-ov. Združeni množici so 
predstavili svoj prvi CD (zgoščenko, tlačenko, 
speštanko, za nadaljne nasvete se obrnite na dr. 
Jožeta Tuporišiča.) z naslovom ZEMLJIN KRIK. 
Promocija, ki naj bi se začela ob 20. 37, se je 
sicer pričela malo kasneje, ampak nihče se ni 
pritoževal, vsaj ne zelo naglas.

Odkar so se SPIRITS-i leta 90vrodili, idejno ali 
kako drugače, so prilezli daleč. Čez iskanja

bobnarjev, 
basistov, težav v 
skupini in še 
ogromno drugih 
problemov so 
končno prišli do 
tja, kjer so 
danes, kar je 
eden vodilnih 
bendov na obali 
in bend, na 
katerega je treba 
še računati, da 
nam bodo vedno 
znova postregli 

s kakšnim novim gadnim izdelkom.
Če ste v zadnjem letu sploh kaj poslušali radio, 

ste po vsej verjetnosti že slišali prvi single, ki so 
ga lasnirali na radio, V SVETU MIR. In potem še 
KOKICO. In NARAVA, KOT JAZ. In tako naprej. 
In če ste kaj hodili okrog, ste jih najbrž ujeli tudi 
na kakšnem koncertu. Če tega še niste naredili, 
to naredite čimprej. Tisti, ki pa ste jih, pa ste 
seveda ugotovili, da medtem, ko igrajo, 
preprosto ni mogoče sedeti na miru, kaditi 
cigarete, piti piva in neprizadeto stmeti v oder. 
Pivo se še zmeraj da piti, tudi s kajenjem ni 
problema, kar pa se tiče sedenja in strmenja, pa 
bi lahko naleteli na majhen problem. S stola bi 
vas kot prvo vrglo tresenje, ki ga povzoča 
energična ritem sekcija, sestavljena iz DENISA, 
ki v preciznem ritmu pretepa bobne in KRTA, 
levičarskega basista, ki nejevernim dokazuje da 
levi niso vedno tako zelo levi. To sta tista dva, ki 
skrbita za nabijajoče ritme, galopirajoče prehode 
in še za marsikaj drugega. Če vas to še ni 
dvignilo s stola, ste najbrž mrtvi, ampak 
dopuščamo tudi to možnost. V tem primeru vas 
bo premaknil GABER, ki kitaro pripravlja do 
tega, da počne točno tisto, kar sam hoče. Če bi 
hotel, da bi mu skuhala kavo, bi najbrž izvedel 
tudi to. Lastnoročno skrbi tudi za to, da tudi 
največji kitarski manijaki tipo »če nima vsaj tri 
minute solaže na komad, nočem niti čut«, ne 
morejo reči, da je bil to le povprečen koncert. Če 
pa niti to ni bilo dovolj za vas, pa je tu še zadnji 
udarec, ljubljenec ženskega občinstva, (kot 
vedno je to pevec,) RUDI.Z njegovim 
karizmatičnim in teatralnim nastopom dobi cela 
stvar še tisti zadnji šus energije, ki te premakne, 
pa magari če si že zakopan.

In za tiste, ki vas v petek ni bilo v Kulturnem 
domu, tokrat ni bilo prav nič drugače. Razen 
mogoče tega, da so vključili še uvodni govor 
ANDREJA VIDICA, ki je celo stvar začel še bolj 
teatralno, kot je bilo to v navadi, stoječ za 
oltarjem v večerni obleki je izgledal, kot da 
napoveduje nekaj drugega, a po parih minutah 
in prvih kapljicah umetne krvi iz njegovih ust je 
bilo vse skupaj precej bolj jasno. Ko je končal, 
pa se je odgrnila zavesa in doživeli smo okrog 
štirideset minut enega najbolj energičnih 
koncertov zadnje čase. Občinstva je bilo dosti, 
bilo je dovolj zagreto, škoda edino, da so bili v 
dvorani stoli... Seveda je po koncertu sledila še 
obvezna požrtija, ki se je zavlekla v pone ure in 
SPIRITS-I so bili uradno na poti s svojo prvo 
ploščico. Torej, če zadnje niste kupili nobenega 
CD-ja, zakaj nebi kupili tega? In če ste jih kupili, 
dosti, kupite pač še tega!
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Noi e France 
Prešeren

Da qualche giorno, esattamente 
dal primo febbraio, è in vigore 
l’accordo che associa la Slovenia 
all’Unione Europea, inserendola 
di fatto in una nuova dimensione 
internazionale e giuridica.
Tra qualche giorno, l’otto feb
braio, in Slovenia si celebra la 
Giornata della cultura, in onore 
al massimo poeta sloveno France 
Prešeren.
Forse, con un piccolo sforzo 
d’immaginazione, le due date 
andrebbero addirittura accomu
nate nello spirito di quel mes
saggio europeista e universale 
lanciato tanti decenni fa proprio 
dal poeta, quando volle pronos
ticare che al confine avremo 
dei buoni vicini. Una profezia 
che, toccando ferro, si va rea
lizzando in maniera irreversibile. 
Proprio per questo, dal nostro 
piccolo mondo minoritario, ci 
sentiamo autorizzati a fare 
alcune considerazioni e avanzare 
alcune proposte: per rafforzare 
la coscienza che sarà proprio la 
cultura a liberarci da tutti i 
limiti che ancora ci costringono 
ad operare in campi diversi, 
quando non addirittura avversi. 
Perché, per esempio, con un 
altro piccolo sforzo d’imma
ginazione, non dovremmo iden
tificare un motivo per celebrare 
anche noi una »nostra« giornata 
della cultura, legata alla nostra 
tradizione nazionale, che pur 
sempre si vanta di specifici 
agganci al territorio, alla tradi
zione, alla storia, alla lingua, ad 
una creatività che affonda le 
sue origini nei secoli? Non in 
alternativa a quella del popolo 
sloveno, ma come un nuovo 
arricchimento integrativo di 
valori e messaggi che dovrebbero 
coinvolgere tutta la popolazione 
del territorio del nostro insedia
mento storico. Non per creare 
nuove frontiere e nuove ideo
logie, ma per superarle con un 
auspicabile travaso e incrocio 
di conoscenze in cui ciascuna 
identità, per quanto piccola, 
troverebbe lo stimolo e la forza 
per consolidarsi ulteriormente 
e rafforzarsi.
Conoscere il vicino e, grazie 
alla conoscenza, apprezzarlo, 
rappresenterebbe il primo passo 
verso quella volontà di convi
venza e di rispetto reciproco, 
senza il quale anche il cammino 
verso l’Europa sarebbe più 
impervio e difficoltoso.

Silvano Sau

Le bandiere alla Corte Costituzionale Riunita la CAN
Bandiere nuovamente all’esame della Corte Costituzionale della Seconda riunione del Consiglio 
Slovenia: non tutte le bandiere, ma soltanto quelle delle comunità della Comunità autogestita della 
nazionali minoritarie e anche allora soltanto quando sono uguali nazionalità italiana di Isola. Nutrito 
a quelle degli Stati contermini. Una storia che ormai si trascina da l’ordine del giorno che, tra l’altro, 
qualche anno, dopo che il Consiglio di Stato ed il Partito Nazionale ha discusso pure della bozza di 
Sloveno hanno chiesto che vengano abrogati alcuni articoli della lavoro del Bilancio di previsione 
Legge sulle bandiere perché in contrasto con la Costituzione, per il 1999, nella parte che 
Questa l’argomentazione formale regolarmente esposta, finora non rjguarcba 1 finanziamenti richiesti al 
della richiesta, anche se nel ha rappresentato alcun elemento Comune e che, questo, a sua volta 
corso del dibattito pubblico si è di disturbo o di minaccia. Anche dovrebbe reitera garantire dal 
sentito parlare soprattutto del durante la visita del Presidente Bilanao dello Stato. Preoccupatone 
fatto che le bandiere dei gruppi della Repubblica Italiana, Oscar % sta!a espressa per il fatto che da 
nazionali, se uguali a quella Luigi Scalfaro, assieme al Lubiana non. 9 armata anco™ 
italiana e a quella ungherese, Presidente Kučan, era chiaro che nessuaa n°tlzia su come sara 
rappresenterebbero una minaccia ia bandiera allora esDosta era po^bile attingere ai mezzi necessari, 
per la sovranità e l’indipendenza Xdlfo Stato Italiano né come stabilito dall’apposita Legge.
della Slovenia. Poteva essere diversamente in 11 Cons¥io è stato inf?mat0 dei
I rappresentanti della Comunità [Lep aiip i pnnp colloqui avuti sia con l’Ufficio per
nazionale italiana hanno ribadito , „ Pnrto rnctitnyinnnio le nazionalità che con la 
che la Legge, in quanto di naturalmente emetterà la sua Commissione interministeriale del 
carattere applicativo, non è JLnLnL,6 L, LrLL governo sloveno, sia con i
assolutamente in contrasto con il LnrtP Lj, ÌpCOnd° tempo responsabili del Comune di Isola,
dettame costituzionale, anche •one cnuse' ed è stato espresso pieno appoggio
perché nell’adottare il proprio Tuttavia, non possiamo non a//e iniziative del Sindaco. 
simbolo hanno scelto il Tricolore S0.Jneare 1 amarezza ui dover yye/ corso cje]ja se(jUfa è stato 
italiano in quanto rappresentante 9IUS .arej ancora una volta un e]ett0 p nuovo Comitato dei 
dei valori della nazione italiana, diritto fondamentale sancito dalla garanti, composto da Selene 
e non dello Stato. Distinzione, tra Costituzione. E a sentir parlare di Kolarec, Guerrino Ruzzier e 
l’altro, che è presente anche presunti pericoli e minacce Esterina Cotič. Nominati pure i 
nella stessa Costituzione della rappresentati dai Paesi vicini, rappresentanti al Consiglio della 
Repubblica Italiana. In ogni caso, quando mancavano ancora pochi Comunità autogestita Costiera, 
è stato detto, nel Comune di giorni dall entrata in vigore cfje su proposta dei consiglieri, 
Isola, dove la bandiera della dell Accordo sull associazione sono Lillia PeterzoI, Gianfranco 
minoranza italiana viene della Slovenia all’Unione Europea. Siljan e Silvano Sau.

Finanziamento GNI alla commissione
Dopo alcuni mesi di inoperosità si è finalmente riunita la commissione interministeriale slovena 
per le minoranze nazionali, presieduta dal ministro per la cultura, Jožef Školč. Punto principale 
all’ordine del giorno una relazione dell’Istituto per le nazionalità di Lubiana sulla posizione 
delle comunità nazionali italiana e ungherese. Tuttavia, proprio su richiesta del rappresentante 
della Comunità autogestita costiera, si è discusso soprattutto di alcuni problemi di attualità. 
Tra questi, in primo piano la necessità di arrivare quanto prima alla presentazione della Legge 
sui diritti particolari delle comunità minoritarie nel settore scolastico, che ormai è in ritardo 
di qualche anno, e il nuovo sistema di finanziamento dei Comuni nazionalmente misti in 
base alla nuova Legge sul finanziamento delle autonomie locali.
In merito, al primo punto è approvazione dell’apposita legge riusciti a racimolare qualche

e, comunque, non oltre questo soldo - il pericolo è che le 
1999. comunità nazionali si trovino a
Per quanto riguarda il disporre di mezzi notevolmente

per l’introduzione del nuovo finanziamento che dal bilancio inferiori, non soltanto alle
sistema scolastico, che invece dello Stato dovrebbe venir PT°Prie necessità, ma anche
degli attuali otto anni della garantito ai Comuni rispetto a quelli che aveva a
scuola dell’obbligo ne prevede nazionalmente misti, per far
nove. Anche se l’avvio della fronte alle spese del bilinguismo

stato sottolineato che già 
partire dal prossimo anno 
avranno inizio attività concrete

durante l’annodisposizione 
scorso.
Di questo problema, la
Comunità autogestita della
nazionalità italiana di Isola ha

.... . . . ... „ già discusso con il sindacoMinistero per le finanze. Come |reda pečan> che ha
f. not?> nuova Legge sul immediatamente reagito nel 

adeguate norme di legge, tutto finanziamento delle autonomie COTSO una conferenza stampa, 
il progetto potrebbe venir locali ha letteralmente chiedendo al governo di risolvere

modificato il sistema finora in fl problema e, nel caso di una 
Questa »voce«, però, mancata adempienza, di

non è stata prevista nei vari muovere causa allo Stato 
esperti incaricata di dare il via capitoli di spesa del Bilancio assieme ai Sindaci degli altri 
al progetto ha usato la formula dello Stato per quest’anno. Di Comuni costieri che pure si 
del condizionale, fino ad conseguenza - pur essendo trovano nella stessa situazione.

riforma si trova ancora a e all’attività delle stesse comunità 
livello sperimentale e interessa nazionali, una richiesta di 
pure la Scuola elementare chiarimento è stata inoltrata al 
italiana di Capodistria, va 
comunque rilevato che senza

semplicemente riposto nel 
dimenticatoio. Tanto è vero atto, 
che anche la commissione di



Partita a poker
La nuova strada costiera a scorrimento veloce, almeno per quanto 
riguarda il suo percorso in territorio isolano, anche dopo qualche 
decennio di ciance è ancora al poker. Quattro, infatti, sono tutt’oggi 
le varianti di tracciato della stessa proposte. Uninformazione, a nostro 
avviso alquanto nebulosa, in merito è stata presentata nel corso della 
seduta di gennaio del Consiglio del Comune di Isola. Sinceramente 
non ne abbiamo capito nulla. Da quell’incontro, nonostante tutto, ne 
siamo usciti alquanto preoccupati, perché in tutte e quattro le varianti 
abbiamo intravisto una sconcertante modifica geoetnografica del 
territorio nazionalmente misto del Comune di Isola. Speriamo tanto 
di averci capito ancor meno di quanto crediamo di aver capito. Ora, 
almeno stando ai programmi di armonizzazione del progetto “strada 
costiera a scorrimento veloce”, ci dovrebbero essere dei dibattiti 
pubblici, soprattutto nelle comunità locali interessate direttamente dal 
progetto stesso, dove i cittadini del nostro comune potranno avere 
voce in capitolo sulla scelta del tracciato per loro meno traumatico 
e possibilmente più favorevole per la crescita di Isola e della Regione 
Costiera. Nel corso della stessa riunione del Consiglio del Comune 
di Isola e stato posto in dibattito pure il documento costitutivo 
dell’ente pubblico “Centro turistico Isola”. Un documento che si 
attendeva da molto tempo, dato che Isola, nei suoi programmi di 
sviluppo economico, da anni a questa parte mette sempre in primo 
piano l’attività turistica, cioè la sua più forte risorsa, che rischiava 
di finire nell’armadio delle buone intenzioni. 
_____________________________________________________ G.S.

Scuola elementare: 
iniziative della cooperativa scolastica

La cooperativa scolastica mantiene da un po’ di tempo contatti con 
il Centro regionale per la cooperazione nelle scuole del Friuli Venezia 
Giulia che ha sede a Trieste. Nelle scuole della vicina Italia la 
cooperazione non viene intesa tanto come attività lavorativa ma si 
cerca di sensibilizzare le nuove generazioni verso i valori della 
solidarietà, dell’aiuto, dell’operare assieme agli altri. E in questo senso 
il centro di Trieste ha lanciato l’iniziativa che dovrebbe portare gli 
alunni delle scuole a produrre testi scritti incentrati appunto sui valori 
cooperativi. La cooperativa scolastica, che attraverso le proprie attività 
coltiva con successo tali valori, intende bandire un concorso letterario 
a premi e aderire così all’invito dell’ente triestino. I migliori elaborati 
verranno spediti oltreconfine e parteciperanno ad una selezione che 
trasformerà in spettacoli teatrali i più originali.

M.M.

Amore per lo sport

Non c’è più religione
Da alcuni anni a questa parte le istituzioni dei gruppi etnici 
autoctoni di Slovenia vengono nutrite di promesse da parte 
del Governo sloveno. Quest’ultimo, infatti, promette e 
promette di regolare te esigenze finanziarie delle nostre 
istituzioni con ia copertura di ciò che l’inflazione ha loro 
mangiucchiato dal '91 a questa parte. Però, invece di 
aumentare dette dotazioni, /7 Governo con ia Legge 
finanziaria /999 si è “scordato” di garantire quanto prima 
dava ai bilanci comunali per le esigenze della gestione 
bilingue nei comuni nazionalmente misti della Slovenia e 
per il finanziamento delle attività dei gruppi nazionali che 
in questi comuni vi vivono. Così, se non si troverà rimedio 
a detta “dimenticanza”, le nostre istituzioni, al pari di quelle 
degli ungheresi del Pomurje, verranno incanalate in un 
processo di stabile instabilità.

Gianfranco Siljan

Mercoledì 27 gennaio scorso si è tenuto alla Casa di Cultura di Isola 
il concerto “FRANK SINATRA - Omaggio al Mito” sostenuto dal 
GAETANO RICCOBONO TRIO. U numeroso e caloroso pubblico, 
nonostante Rimpianto audio scadente della Casa di cultura, ha potuto 
gustare i brani più conosciuti della carriera di F. Sinatra un raffinato 
“far musica” - tipico per i due musicisti che hanno accompagnato il 
canto del palermitano Riccobono, il nostro Renato Chicco al pianoforte 
ed il pordenonese Francesco Bearzatti al sax tenore - senza la sezione 
ritmica standard.
Testo e foto: Claudio Chicco

Un incontro tra due amici che attraverso l’asilo d’infanzia, la scuola 
(compagni di banco al ginnasio) e addirittura la naia (stessa camerata 
per parecchi mesi), hanno percorso assieme frequentandosi 
quotidianamente la metà degli anni della loro vita, non poteva 
assumere un aspetto formale. Eppure la ragione dell’incontro è 
dovuta al momento di svolta della sua vita professionale. Seppur 
rischiando di uscire fuori tema, cosa quasi inevitabile per i motivi 
succitati, abbiamo volentieri parlato solo di sport, amore che abbiamo 
in comune, al quale è legata, in maniera diversa, l’attività 
professionale di entrambi. Il personaggio del momento è Fredi 
Radojkovič. Professore di educazione fisica, anzi, correggo, di 
educazione sportiva come viene chiamata ora, Fredi al momento 
ài cui viene premiato come miglior operatore sportivo dell’anno della 
nostra comunità nazionale diventa allenatore della squadra dell’Isola 
di pallamano. Una scelta definiamola di ripiego da parte della società, 
considerando il momento negativo in campionato, che nel contempo 
premia ugualmente il nostro Fredi per gli straordinari successi 
ottenuti in passato alla guida della squadra cadetti, cioè fino ai 15 
anni d’età. Una scelta quasi forzata che non rientrava nei suoi piani. 
F.R.: Ho il timore di aver bruciato un po’ le tappe. Mi dispiace 
lasciare la squadra cadetti che mi ha dato grandi soddisfazioni come 
la conquista del secondo posto in Slovenia ed il tìtolo nel campionato 
a livello scolastico rappresentando la scuola Vojka Šmuc. Il mio 
sogno, inoltre, era di partecipare al campionato europeo di categoria. 
Lavorare con i ragazzi, essendo insegnante, è una sua prerogativa. 
Consapevole del fatto che alla materia non viene data la stessa 
importanza delle altre dice:
F.R.: È difficile far capire, soprattutto ai genitori, che il voto in 
educazione sportiva è importante quanto quello, per esempio, in 
matematica. Per migliorare la situazione, le scuole necessitano 
anzitutto di impianti in condizioni migliori e poi molto dipende dalle 
peculiarità dell’insegnante. (continua)

Roberto Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIA
BIBLIOTECA
La biblioteca della comunità italiana 
di Isola (Palazzo Besenghi, Via 
Gregorčič) è aperta il lunedì dalle ore 
17 alle 18 e il mercoledì e giovedì 
dalle ore 16.30 alle 19. La biblioteca 
è aperta a tutta la cittadinanza.

SALA DI LETTURA E BAR SOCIALE
Apertura da lunedì a venerdì dalle ore 
17.00 alle 19.00 (Palazzo Besenghi, 
Via Gregorčič). Sono disponibili i 
periodici Panorama Mondadori e 
Panorama Edit, L’Espresso, Visto, 
Grazia, Quattroruote, Yacht Capital, 
Storia illustrata, Primorske novice, 
Mladina, Mandrač e il Mandracchio 
nonché i quotidiani La Repubblica, Il 
piccolo, La voce del popolo e Deio.

MANIFESTAZIONI
Martedì 9 febbraio, ore 20.30. 
Palazzo Besenghi (sala concerti)
CONCERTO DEL SOPRANO 
ELEONORA MATIJAŠIČ
La nostra Eleonora si presenta 
nuovamente al suo pubblico con un 
programma rinnovato. Interpreterà 
brani di Bellini, Donizetti, Handel, 
Lehar, Mozart e altri.
Al pianoforte Elisabetta Buffulini.

Organizzazione: Comunità Autogestita 
della Nazionalità Italiana di Isola. 
Ingresso Ubero
Mercoledì 24 febbraio, ore 18. 
Palazzo Besenghi 
MOSTRA DI ARTI FIGURATIVE E 
CERAMICA ARTISTICA
Apertura della mostra dei lavori dei 
gruppi di Arti figurative e di Ceramica 
artistica della Comunità degli Italiani 
“Pasquale Besenghi degli Ughi" di 
Isola diretti dalla prof.ssa Fulvia 
Grbac.
Ingresso Ubero.
Sabato 27 febbraio, ore 20. Casa di 
Cultura di Isola
“SOLO UN MINUTO" - commedia 
brillante di Roberto Grenzi
Rappresentazione della Compagnia 
teatrale dialettale “Amici di San 
Giovanni” di Trieste

U Mandracchio, foglio della 
Comunità italiana eli Isola 
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TIBET JE ZELO BLIZU

Še sam ne vem, kako sem izvedel za to njeno delo. Nekdo je pač 
povedal, da ob koncu leta izdela in prodaja čestitke ter koledarje in ves 
izkupiček nameni v dobrodelne namene. Potem sem izbrskal, da 
pomaga ljudem v Tibetu in končno pozvonil na njihovih vratih v 
Jagodju ter povedal, da bi rad vedel kaj več in o tem napisal pogovor za 
Mandrač.
Pa je šel pogovor natanko v smer, ki sem jo, sam pri sebi, tudi 
predvideval. "Tega ne počnem zaradi časopisov in publicitete" je 
zatrdila tako odločno, da sem kar pospravil pripomočke za snemanje 
pogovora in potem v glavnem le še poslušal in občudoval njene 
izdelke.
Letos jih je bilo že toliko, da je ves december sedela pred barvnim 
printerjem, ki je na oncu že prav sumljivo škripal. Kako tudi ne, saj je 
natisnila toliko izredno lepo oblikovanih čestitk in koledarjev, daje z 
njimi zbrala približno 4.200 dolarjev, ki jih je v celoti namenila ljudem 
v Tibetu.
"Zakaj ravno Tibet?" vprašam, in pove, da bi bila lahko kakšna druga 
dežela sveta. Ampak tam sta že bila z možem in sta spoznala kaj vse 
potrebujejo ti dobri, prijazni ljudje tega izjemnega ljudstva in te uboge 
države. Po posvetu z organizacijo, ki skrbi za pomoč ljudem v Tibetu 
sta se z možem odločila za pomoč starejšim ljudem, ki nimajo nobenih 
možnosti zaslužka za preživetje. Letos je poslala pomoč že tretjič in z 
veseljem pove, da je lanskoletno vsoto več kot podvojila, s tem 
denarjem pa bo najmanj šest starejših prebivalcev Tibeta dobilo hrano 
za celo leto. Mesec dni preživljanja celega dneva pred računalnikom in 
printerjem je poplačanih in zdaj že zbira nove ideje, kako oblikovati 
čestitke za naslednje leto, kako pripraviti nov koledar. Zdaj je tega že 
toliko, da razmišlja o tiskarni, seveda takšni, ki bo tudi sama nekaj 
prispevala za dobrodelne namene.
"Pomembno je dejanje in ne tisto, kar ga spremlja" pove in vpraša, če bi 
morda kdo od Izolanov tudi rad pomagal ljudem Tibeta, ki so tako 
daleč in hkrati tako blizu. "Objavili bomo številko računa in prepričan 
sem, da se bo kdo opogumil", sem zatrdil. Zdaj odločitev prepuščam 
Vam.
Prispevke za Tibet lahko vplačate na Banki Koper na naslednji naslov:
TIBET HOUSE 
Kereskedelmi es Hitelbank Rt.
Budapest, V, Vigado ter 1, 1051 Hungary 
A/c Number 24684071, Service Number: 1012
Podatke o organizaciji za pomoč Tibetu lahko dobite na spletnih 
straneh: www.Tibet.com

PEVCI UPOKOJENCI !
Društvo upokojencev Izola vabi upokojene ljubitelje petja, 

da se pridružijo našemu pevskemu zboru.
Moški pevski zbor deluje že preko 20 let, 

ženski in mešani pevski zbor pa preko 11 let.
Zato vabimo vse tiste, ki imajo posluh in veselje do zborovskega 

petja, da se nam pridružijo in tako bomo skupaj z vami tudi v 
prihodnje gojili našo lepo slovensko pesem s katero smo v preteklosti 

in želimo tudi v prihodnje, nastopati na javnih prireditvah.
Vse zainteresirane vljudno vabimo, da pridejo v pisarno društva v 

Izoli, Plenčičeva 3, ob uradnih urah in sicer v sredo od 9. do 11. ure 
in od 15. do 17. ure ter v petek od 15. do 17. ure zaradi dogovora. 

Z veseljem Vas pričakujemo 
Društvo upokojencev

ŽENSKE, ZAKAJ BI ČEPELE DOMA ?!?
Vsaj ob četrtkih zvečer se raje razgibajte v prijetni družbi ob veseli glasbi.

Vsak četrtek Vas ob 20.00 uri vabimo 
v plesno dvorano izolskega kulturnega doma na 

RAZGIBALNO TELOVADBO.
Za informacije pokličite

Center za kulturo, šport in prireditve, tel.: 645 - 571.

HRANE IN DENARJA ZMANJKUJE
Izolski Rdeči križ je, tudi s pomočjo nekaterih Izolanov dobrega srca, lani 
omogočil nekaterim povsem obubožanim Izolanom, da so prišli vsaj do 
toplega dnevnega obroka. Seveda gre posebej za tiste naše občane, ki imajo 
težave z državljanstvi in sploh težave z uveljavljanjem svojega statusa na 
Centru za socialno delo.
Če bi radi prispevali za topli obrok hrane za Gojka in druge s podobnimi 
težavami, potem lahko kakršenkoli znesek nakažete na Žiro račun št. 51430 - 
678 - 80298 Rdeči križ Slovenije - območno združenje Izola, Ob starem 
zidovju 15a, s pripisom: Pomoč Njegič Gojku.
Imena darovalcev bomo objavili v Mandraču, ki bo tudi sam prispeval nekaj 
denarja v ta namen.
VSEM ŽE VNAPREJ HVALA !

Borut Eržen

Ni takrat, ko mislimo da bo, 
ampak je takrat, ko to storimo. 
Ni tako, kot mislimo da bo, 
ampak tako kot to naredimo.
Ni zato, ker mislimo da bo, 
ampak zato, ker smo tako storili.

Ko je preveč vprašanj in premalo odgovorov, ko je bolezen močnejša od 
razuma, takrat smo najbolj šibki in najbolj pogumni.

Hvala vsem, ki ste Boruta imeli radi. 
Erženovi - oče, mati, sestra in vsi njegovi.

Javno podjetje KOMUNALA Izola
Novi telefonski številki uprave

namesto 647 370
uporabite: 600 - 180 in 600 - 185

Vse druge telefonske in fax. številke so nespremenjene

Plesni klub

TITTY DANCE'
Izola / Slovenija 

6311 Jagodje - IZOLA 
Mladinska ulica 43

Ljubitelji akrobatskega
ROCK'n' ROLL - a
Izolskiplesni klub "TITTY DANCE"organizira 

BREZPLAČNI ZAČETNI TEČAJ v 
ROCK'n'ROLL-u (8 vaj)

v Izoli s pričetkom v četrtek 4.2.1999 in 
v Piranu s pričetkom v sredo, 3.2.1999.
KJE? KDAJ?

V Izoli na OŠ V.Šmuc - vsak četrtek;
mala telovadnica_________________ 16.30 -18.00

V Piranu na Gimnaziji Piran - vsako sredo;
trim kabinet 16.00 -17.30

Prijavite se lahko do začetka plesnega tečaja na zgoraj navedeni 
naslov (na dopisnico napišite vaše ime in priimek, datum rojstva, 
naslov, telefonsko številko in šolo, ki jo obiskujete) ali na telefon 
066/ 647-020, Mirna, med 13.00 in 14.00 od ponedeljka do 
četrtka.
Tisti, ki se želite vključiti v tečaje namenjene PREDŠOLSKIM 
OTROKOM lahko to storite vsak ponedeljek in četrtek med 15.30 in 
16.30 na OŠ Vojka Šmuc (mala telovadnica)
Tisti, malo večji, ki imate radi nekaj posebnega, kot je HIP HOP pa 
ste na isto mesto vabljeni vsak torek med 15.30 in 17.00 ter vsak 
četrtek med 18.00 in 19.30.

Plesni pozdavček,
Mirna Veselinovič
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KRIMINALIJE {<
Sibirski mraz je šel mimo in na dan so prihiteli črički različnih vrst. Eni le malo preveč na glas 
prepevajo, drugi pa se še malo potipajo, so pa tudi taki, ki radi pogledajo k drugim v žep ali celo 
v blagajno. Velikokrat pa je vsega kriva viagra oziroma njen izolski nadomestek: vinagra. 
Dobiti se jo da brez recepta, zadnje čase pa menda celo v derifah, ki so se menda spet pojavile 
po mestu in podeželju. Glede na število praznožepih vinagrirancev se zdi, da namigi o 
derifaštvu niso iz trte izviti Sicer pa, saj smo vendar mesto tradicije.
OBLEŽALA STA
Dva člana ekipe jezdecev apokalipse 
sta obležala na javnem kraju, vendar 
kar daleč vsaksebi. Čeprav se zdi, da 
sta oba krenila na pot izpod Fige je 
prvi zmogel le do Volaričeve ulice, 
drugi pa se je pretolkel do Livad. 
Dečki so enega pospremili do 
zdravstvenega doma, drugega pa k 
ženi. Komu je bilo težje si lahko 
predstavljamo.
BREZ DOMOFONA 
V stanovanjskem bloku sta se sprla 
dva stanovalca. S kričanjem in 
drugimi okraski sta dvignila pokonci 
pol bloka, kot da bi imeli domofon. 
Dečki soju pomirili in poslali še do 
sodnika za prekrške.
KAJ MEŽIKAŠ
Prvi voznik je naredil prometni 
prekršek, drugi voznik pa gaje na to 
opozoril z lučmi. Prvi je ustavil, 
izstopil iz vozila in brcnil v vozilo 
drugega. Drugi je to prijavil.
sergIo iz trsta

Bilo je kot v pesmi skupine 
Zmelkoow. Italijan je pred kakšnim 
mesecem dni popival po Portorožu, 
se tam zaletaval v obcestne objekte 
in nato pobegnil. Izsledili so ga v 
Izoli in ga poslali na zagovor v

Piran. Te dni pa je bil spet v formi in 
je vozil po Prešernovi ulici tako 
razposajeno, da ga niti policista 
nista upala prehiteti. Končno so ga 
le ustavili in mu odvzeli vozniško 
dovoljenje. "Videmski sporazum 
velja" so pripisali policisti v 
poročilu.
DRAGO MESO
Kupec je v mesnici naročil kilogram 
in pol mletega mesa. Mesar je šel v 
skladišče zmleti meso, medtem pa si 
je "kupec" premislil in se odločil za 
drugačno kosilo: Iz predala blagajne 
je "pospravil" 70 tisočakov.
NEKAJ MALENKOSTI 
Poleg opisanih dogodkov so dečki 
obravnavali še nekaj "malenkosti" 
kot naprimer: drzno tatvino denarja, 
tatvino denarnice, dve povzročitvi 
lažje telesne poškodbe, sodelovanje 
v skupini, ki stori kaznivo dejanje s 
pretepom in poškodbami, 
ponarejanje listin in goljufije. Nič 
več, nič manj.
ČESTITKA
Študentka Mateja, ki dečkom 
občasno pomaga pri prevajanju ima 
v nedeljo rojstni dan, zato ji 
čestitajo. Že vedo zakaj.

Banka
Koper

Za kaj še
potrebujete gotovino?

BREZGOTOVINSKO
POSLOVANJE

Brezgotovinsko poslovanje je postalo del vsakdanjega življenja. Za 
plačevanje in nakupe v trgovinah uporabljamo plačilno kartico 
ACTIVA, za dvig gotovine pa bankomate.

Tudi za plačevanje položnic obstaja rešitev. Odločite se za trajni 
nalog ali Banko na domu ter se tako izognite tekanju pred bančnimi 
okenci in izpolnjevanju položnic.

Trajni nalog predstavlja pooblastilo banki, da s tekočega računa 
poravna vaše obveznosti ( voda, elektrika, RTV naročnine, 
naročnine na revije ... ipd).

Niz bančnih storitev Banke na domu pa nudi zelo enostavno 
plačevanje računov brez obiska banke. Z Banko na domu si lahko 
pomagate kjerkoli in ob kateremkoli času. Še več, s pomočjo Banke 
na domu lahko:
■ položnice plačujte kar od doma,
■ prejemate obvestilo o pokojnini na dom,
■ naročite čekovne blankete na željeni naslov.

Občasno, ko pridete na banko, lahko vzamete obrazec in ovojnico 
Banke na domu, vpišete podatke o svojem tekočem ali žiro računu in 
priložite položnice, ki jih želite plačevati. Obrazec s položnicami 
pošljete na banko, ki bo vaše obveznosti poravnala še isti dan, ko bo 
prejela naročilo.

Za podrobnejše informacije se oglasite v poslovni enoti Banke 
Koper, kjer vodimo vaš tekoči račun.

LJUDJE SMO MRAVLJE CESTA NA LASTNO ODGOVORNOST

Na pogled smo drugačni, tudi delavni morda nismo kot mravlje, nekaj njihovega pa le 
imamo. Imamo navade in imamo utečene poti. Dneve in leta ubiramo korake mimo enih 
in istih dreves, hiš, zidov in luči, tako da korak sam najde pot in tudi ko nam jo bodo 
prekrižali s kakšno oviro bomo še vedno ubirali iste smeri, tako kot mravlje, ki jih ne 
ustavi nič, razen s kredo narejene črte. Kako kreda vpliva na ljudske poti je težko reči, 
casta, pa naj bo še tako nova, hitra in nepregledna pa ne prepreči vajenega koraka.
Tudi nejhujše nesreče, ki se jih je v teh letih nabralo kar nekaj, ne ustavijo "pohodnikov" 
pri prečkanju Prešernove ceste. Med Livadami in starim delom mesta so najmreč vsaj tri 
stare, vsem znane in od vedno uporabljane poti, ki jih je cesta sicer prerezala na pol, 
vendar tega nihče posebej ne opazi. Še posebej starejši ljudje, ki so leta in leta 
uporabljali te poti, se ne ozirajo na nevarnost, ki jim preti ob prečkanju ceste na 
nepreglednem mestu. Zgodilo se je pač tako, da je edini prehod tam, kjer niso nikoli 
prečkali stare ceste, zato se pogumno odpravljajo čez cesto tam, kjer je to zelo nevarno 
početje. V slabih 15-tih minutah, kolikor smo na navadno dopoldne opazovali ta del 
cestišča je preko prehoda prešlo 13 ljudi, mimo prehoda pa 11, v glavnem starejših 
občanov.
Ta zapis seveda ni namenjen policajem, pač pa tistim, ki načrtujejo posege v prostor. 
Prostor namreč ni le zemljišče, kanalizacija, potok, zid, ampak tudi poti, ki sojih ljudje 
ustvarili v dolgih letih. Sekanje teh poti pomeni poseg v življenje človeka, posledice pa 
so slabe: za človeka in za prostor.

Tomažičeva ulica pa res nima sreče. Najprej je bila povsem neurejena, zdaj pa je 
urejena tako, daje vožnja po njej zelo tvegano dejanje. Zato seveda nima uporabnega 
dovoljenja, kar dejansko pomeni, da se vozimo po njej na lastno odgovornost. 
Zanimivo je, da na kaj takega voznikov ni treba posebej opozarjati, tako kot na primer v 
kopališčih, kjer mora biti opozorilo, da je kopanje možno na lastno odgovornost. Da 
strah ni čisto iz trte izvit priča tudi lažja prometna nesreča, ki se je zgodila prejšnji 
teden, ko se je mladi voznik osebnega avtomobila želel na hitro izogniti štrlečemu 
pokrovu kanalizacije, pri em pa ga je tako nesrečno obrnilo, da je zletel na dvorišče 
bližnje hiše. Cesta sodi med občinske in občina bo odgovarjala, če se bo kdo lotil tožbe 
zaradi neprimernega 
cestišča, saj že več kot leto 
dni zavlačujejo z namestit
vijo asfaltnega premaza, ki 
bi pokrove kanalizacije 
zravnal s cestiščem. Toda 
občina se izgovarja na 
Marinvest, ki naj bi to 
storil po posebnem 
dogovoru, tam pa se jim ne 
mudi, ker pravijo, da bodo 
tako ali tako cesto 
uporabljali pri gradnji 
apartmajskega naselja.
Morda zato, da jim ob 
gradnji ne bo treba 
zaprositi za zaprtje ceste, 
ker ceste preprosto ni. To 
kar je na fotografiji je 
najverjetneje fata morgana.

Četrtek Petek Sobota Nedelja

del.oblačno sončno del.oblačno sončno
max.13 max.11 max. 6 max. 5
min.1 min.O min. -1 min.-1
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